
ПЪЛЕН СТЕНОГРАФСКИ ПРОТОКОЛ № 11 

ОТ ДИСТАНЦИОННОТО ЗАСЕДАНИЕ ЧРЕЗ 

ВИДЕОКОНФЕРЕНТНА ВРЪЗКА 

НА ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

ПРОВЕДЕНО НА 13 МАРТ 2024 г. 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛСТВАЩ: Стефан Петров - представляващ 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет, която, на 

основание §23, ал. 2 от ПЗР на ЗИД на КРБ (обн. в ДВ, 

бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите на Висш 

прокурорски съвет 

 

ОТСЪСТВА Йордан Стоев 

 

На заседанието присъства Тихомир Димитров - главен секретар 

на Висшия съдебен съвет 

 

Откриване на заседанието - 11.00 ч. 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Добър ден, колеги. Откривам 

заседанието на Прокурорската колегия. Присъстват 8 членове на 

Прокурорската колегия, имам кворум, можем да започнем работа. 

По дневния ред имаме 11 редовни точки плюс още 8. 

Има ли някакви предложения по дневния ред? Не 

виждам. Тогава който е съгласен с така предложения дневен ред 

плюс допълнителните точки, моля да гласува. 8 „за". Приема се. 
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/След проведеното гласуване с вдигане на ръка/ 

По внесените допълнения и на основание 

последвалите разисквания по дневния ред 

 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

 

І. ВКЛЮЧВА в дневния ред следните допълнителни 

точки: 

12. Искане от изпълняващия функциите „главен 

прокурор" за временно отстраняване от длъжност на магистрат, на 

основание чл. 230, ал. 1 от ЗСВ. 

 

13. Потвърждаване на процесуалните действия, 

извършени по съдебни производства, по които страна е 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет и 

упълномощаване на процесуални представители. 

Внася: Стефан Петров - представляващ 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет, която, на 

основание § 23, ал. 2 от ПЗР на ЗИД на КРБ (обн. в ДВ 

бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите на Висш прокурорски 

съвет 

 

14. Одобряване на разчети по бюджетната прогноза на 

Прокуратурата на Република България, за периода 2025 - 2027 г.  
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15. Проект на решение по предложение за поощряване 

на Манол Георгиев Манолов - освободен, с решение на 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет, която, на 

основание § 23, ал. 2 от ПЗР на ЗИД на КРБ (обн. в ДВ 

бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите на Висш прокурорски 

съвет по Протокол № 9/06.03.2024 г., от заеманата длъжност 

„прокурор" в Окръжна прокуратура - Бургас, считано от 20.03.2024 г. 

Внася: Комисията по атестирането и конкурсите 

 

16. Проект на решение по заявления за отвод от членове 

на конкурсната комисия по обявения, с решение на Прокурорската 

колегия на Висшия съдебен съвет, която, на основание § 23, ал. 2 от 

ПЗР на ЗИД на КРБ (обн. в ДВ бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява 

функциите на Висш прокурорски съвет, по Протокол № 

03/31.01.2024 г., конкурс за младши следователи в следствените 

отдели в окръжните прокуратури. 

Внася: Комисията по атестирането и конкурсите 

 

17. Проект на решение по заявления от кандидати-

участници в конкурса за повишаване в длъжност „следовател" в 

Национална следствена служба, обявен с решение на 

Прокурорската колегия към Висшия съдебен съвет по Протокол № 

20/02.06.2021 г., (обн. ДВ, бр 48/08.06.2021 г.), с искане за 

назначаване по реда на чл. 193, ал. 6 от ЗСВ в Национална 

следствена служба. 

Внася: Комисията по атестирането и конкурсите 
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18. Потвърждаване на процесуални действия, извършени 

по съдебни производства, по които страна е Прокурорската колегия 

на Висшия съдебен съвет и упълномощаване на процесуални 

представители. 

Внася: Стефан Петров - представляващ 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет, която, на 

основание §23, ал. 2 от ПЗР на ЗИД на КРБ (обн. в ДВ 

бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите на Висш прокурорски 

съвет 

 

19. Упълномощаване на представляващия на 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет, която, на 

основание §23, ал. 2 от ПЗР на ЗИД на КРБ (обн. в ДВ 

бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите на Висш прокурорски 

съвет за сключване на договори за наем на зали и аудитории за 

провеждане на писмените изпити по конкурсите за младши 

прокурори в районните прокуратури и за младши следователи в 

следствените отдели в окръжните прокуратури за 2024 г. 

Внася: Огнян Дамянов - член на Прокурорската колегия 

на Висшия съдебен съвет, която, на основание §23, ал. 2 от ПЗР 

на ЗИД на КРБ (обн. в ДВ бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява 

функциите на Висш прокурорски съвет 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Преминаваме по първа точка от 

дневния ред. 

Колеги, знаете, че от миналия път ние поканихме 

половината от прокурорите от Софийска районна прокуратура, 

които са били на коледното тържество 2021 г. в Банско. Преди това 

искам само да докладвам постъпили материали в Прокурорската 
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колегия. Постъпиха материали от Софийска градска прокуратура по 

наше решение № 7 от 21 февруари 2024 г. По тези материали, 

направената справка от наблюдаващите пет прокурори от Софийска 

градска прокуратура някакви предложения имате ли, колеги, по тези 

материали? Не виждам. Тогава аз ще ви предложа да поканим 

петимата наблюдаващи прокурори, които да бъдат изслушани и с 

оглед това, че е на етап досъдебно производство аз предлагам да 

ги изслушаме при „закрити врати" и това да стане след 

изслушването и на втората част от прокурорите от Районна 

прокуратура, допълнително ще определим кой ден да бъдат 

поканени. 

Г-жо Мутафова, заповядайте! 

ГЕРГАНА МУТАФОВА: Извинявайте, г-н Петров, обаче 

гледайки всички точки внимателно по дневния ред виждам, че има 

технически пропуск в моите материали по точка 1 от дневния ред на 

днешното заседание - одобряване на бюджетната прогноза на 

Прокуратурата на Република България 2025-2027 г., много моля 

главния секретар да го даде като материал и при обновяване да 

излезе в дневния ред, така че ви предлагам след като изслушаме 

колегите, които чакат отвън да гласуваме приемането на тази точка, 

защото очевидно не е включена в дневния ред като допълнителна и 

да я докладвам след точка 1, която е покана до прокурорите от СРП. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Първо по материалите от Софийска 

градска прокуратура аз мисля, че няма някакви обструкции да бъдат 

поканени наблюдаващите прокурори. Постъпили са материали от 

Софийска районна прокуратура във връзка с 25-те преписки, които 

са се водили срещу т.нар. „нотариус". По тези материали аз ви 

предлагам, колеги, да вземем решение да бъдат качени на сайта на 

Прокурорската колегия, при спазване на Закона за личните данни.  
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С тези две предложения по материалите от СГП и СРП 

някакви други предложения? 

Г-н Дамянов, заповядайте! 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: По точка 16 в справката е посочено, 

че преписката е приета по компетентност от СГП. Говоря за 

прокурорска преписка 5714/2020 г. по описа на СРП. Да изискаме 

справка от СГП, която е приела на компетентност тази преписка за 

движението й. Говоря точка 16 от преписката от справката от 

Софийска районна прокуратура. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Какво предлагате? 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: Тъй като тя преписката вече е от 

компетентността на СГП и ние не знаем какво е станало с нея, да 

изискаме справка от СГП за движението на тази преписка. Говоря 

преписка с № 16 в справката на Софийска районна прокуратура, 

която е била с техен номер 5714/2020 г. Сега ние не знаем какъв е 

номера й в СГП, но под номера на СРП те ще могат да я намерят. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Разбрах. Колеги, имаме три решения, 

двете, които предложих аз, плюс третото решение, което предложи 

г-н Дамянов да изискаме тази справка от СГП. Който е съгласен с 

предложените решения, моля да гласува. 8 „за". Приемат се тези 

решения. 

 

/След проведеното гласуване с вдигане на ръка/ 

1. ОТНОСНО: Разглеждане на постъпили документи и 

информация, свързани с дейността на групата около Мартин 

Божанов 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 
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ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

1.1. Да се поканят за изслушване Йордан Петров, 

Светослав Милушев, Пламен Иванов, Деян Захариев и Мария 

Кабалакова - наблюдаващи прокурори по ДП № 188/2023 г. на 

Следствения отдел на Софийска градска прокуратура (пр.пр. № 

24022/2022 г. по описа Софийска градска прокуратура), за 

заседанието на 27.03.2024 г. на Прокурорската колегия на Висшия 

съдебен съвет, която, на основание §23, ал. 2 от ПЗР на ЗИД на 

КРБ (обн. в ДВ бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите на Висш 

прокурорски съвет.  

1.2. Справка с вх. № ВСС-4079/29.02.2024 г., получена в 

изпълнение на решение на Прокурорската колегия на Висшия 

съдебен съвет, която, на основание §23, ал. 2 от ПЗР на ЗИД на 

КРБ (обн. в ДВ бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите на Висш 

прокурорски съвет по Протокол № 7/21.02.2024 г., т. 17.6, да се 

публикува на интернет страницата в съответния раздел при 

спазване на Закона за защита на личните данни. 

1.3. Справка с вх. № ВСС-4079/07.03.2024 г., получена в 

изпълнение на решение на Прокурорската колегия на Висшия 

съдебен съвет, която, на основание §23, ал. 2 от ПЗР на ЗИД на 

КРБ (обн. в ДВ бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите на Висш 

прокурорски съвет по Протокол № 7/21.02.2024 г., т. 17.7, да се 

публикува на интернет страницата в съответния раздел при 

спазване на Закона за защита на личните данни. 

1.4. Да се изиска справка от Софийска градска 

прокуратура за образуването и движението на пр.пр. № 5714/2020 г. 

по описа на Софийска районна прокуратура*. 
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*Забележка: Прокурорската колегия на Висшия съдебен 

съвет, която, на основание §23, ал. 2 от ПЗР на ЗИД на КРБ (обн. 

в ДВ бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите на Висш 

прокурорски съвет няма информация под какъв номер е заведена 

преписката в Софийска градска прокуратура. 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Преминаваме към изслушване на 

поканените колеги от Софийска районна прокуратура. Аз предлагам 

първо да изслушаме дамите и след това по азбучен ред колегите 

прокурори. 

/В залата влиза Десислава Въткова/ 

Добър ден, колега, заповядайте! Колегата ще се 

представи като започне. Разбрахте за какво сме Ви поканили. Става 

въпрос за коледното тържество 2021 г. по списък, предоставен ни от 

администрацията на Софийска районна прокуратура е видно, че сте 

присъствали. С няколко думи да обясните за това коледно 

тържество, кой го е организирал, на място в ресторанта присъствал 

ли е т.нар. „нотариус", знаете ли кой го е поканил и т.н. 

Заповядайте! 

ДЕСИСЛАВА ВЪТКОВА: Здравейте, прокурор Въткова 

съм - Софийска районна прокуратура. Работя от ноември 2009 г., не 

съм направила точна справка, но съм присъствала на повечето 

коледни тържества, които са организирани от Софийска районна 

прокуратура, разбира се по обичаен начин провеждането им. Част 

от тях се провеждат и на друго място извън София, както сте 

разбрали и за това, което е 2021 г. Нямаше абсолютно нищо 

необичайно по организацията и записването на колегите. Винаги се 

организира по един и същи начин, както казах, или Диана Колева, 

която е секретар пускат по и-мейл оферта, цена, място, дата, който 
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има желание се записва при секретаря. Специално тази година за 

Банско беше организирано от Дима Куюмджиева. Може би беше по-

малък броя на колегите, които решиха да се запишат, най-вече 

защото е било в друго населено място, не всички са скиори и т.н., не 

знам точно какво трябва да кажа. Мисля, че е съвсем нормално да 

се присъства на коледно тържество и по-голяма част от колегите 

присъстват обичайно, просто както казах това беше в друго 

населено място и затова има толкова малък брой заявили участие, 

в началото даже имаше идея да се организира и транспорт, но 

понеже отпадна тази идея голяма част от колегите се отписаха. 

Хотелът не си спомням как се нарича, в центъра, разбира се, на 

Банско. Заведението не беше затворено само за наши служители, а 

имаше външни лица. Вие сте видели кои са присъствали, Невена 

Зартова беше. Не съм имала никакво съмнение, че когато 

тържество коледно, обичайно повтарящо се, мероприятието е 

организирано от ръководството, би могло след години да се яви 

някакъв проблем, заради това, че ние сме присъствали. Аз лично за 

фигурата на „нотариуса" разбрах от медиите, не го познавам 

лицето, не съм го виждала там, нямам какво да ви кажа честно 

казано за провеждането. Ако имате въпроси бих могла да отговоря. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, въпроси? 

Г-н Дамянов. 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: Ние не твърдим, че има нещо 

нередно коледното тържество, изясняваме някои факти и 

обстоятелства, свързани с него. А служителите и прокурорите в 

едно и също помещение ли бяха? 

ДЕСИСЛАВА ВЪТКОВА: В смисъл те бяха две 

функционално свързани помещения, в по помещението, което беше 

с по-квадратна форма, в която беше така да се каже централната 
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част на събитието, в която имаше и ди-джей бяха по-голямата част 

от колегите, имам предвид прокурори. Обичайно ние на нашите 

коледни тържества по-голямата част от колегите са прокурори, 

малка част от присъстващите са и служители. Може би в този 

случай е било 50:50 ако не се лъжа. Деловодството, разбира се, си 

организират собствени тържества, не им е толкова интересно на 

нашите, но помещенията, пак Ви казвам, просто се преминава през 

едното помещение, може би в което бяха по-голяма част от 

деловодството и в т.нар. централно помещение преимуществено 

бяхме колеги прокурори. Прокурор Зартова беше заедно с колега от 

Софийски районен съд на така да се каже почти централната маса. 

По мои спомен прокурор Вероника Димитрова беше в близост до 

нея. Не съм следила през цялото време за наличието на външни 

хора в тази по-вътрешната част. Аз лично не съм видяла това лице, 

което видях впоследствие по медиите, че се нарича „нотариуса". 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: Т.е. да разбирам, че Вие сте имали 

визуален поглед върху масата или масите, където са били седнали 

прокурорите от Софийска районна прокуратура. Добре, по времето 

на целия банкет дойде ли някакво външно лице на тази маса или 

маси, няма значение, като казвам „външно лице" имам предвид 

лице, което не е прокурор в Софийска районна прокуратура. 

ДЕСИСЛАВА ВЪТКОВА: Заведението, пак казвам, беше 

отворено за външни хора, те преминаваха, персонал, вероятно и 

други лица са влизали и излизали, мисля сега ако не се лъжа имаше 

и няколко врати, в нашата част имаше още една врата, от която 

може да се влезе и излезе, в смисъл, аз казах вътрешно 

помещение, но то беше с достъп до входа, т.е. значи имаше два 

входа, можеше да се излезе и от входа, в която беше бара и 

дансинга. Възможно е да са влизали и излизали и други лица, които 
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не са ми направили впечатление и не съм ги запомнила. Прокурор 

Зартова не остана до края на тържеството, т.е. видях я по някое 

време, че може би след 24-01 ч., че тя напусна заведението. 

Възможно е да е влязъл и излязъл някое лице, което аз не съм 

запомнила. Мисля, че тръгнаха със съдията, с който беше заедно. 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: Аз нямах предвид кой е влизал и 

излизал, казвам да седне, т.е. да бъде заедно по време на коледно 

външни лица, които и да са те. Отново повтарям - под външни лица 

разбирам които не са прокурори в Софийска районна прокуратура, в 

независимо какво качество. Да не са в помещението, а очевидно да 

са заедно седнали на една маса с прокурор, това имам предвид. 

ДЕСИСЛАВА ВЪТКОВА: Пак казвам - не съм видяла 

лица, различни от тези, които първо, защото за първоначалното ни 

сядане при пристигането ни със сигурност мога да кажа, че не съм 

видяла лица, които визуално не познавам. Не съм видяла външни 

лица. При пристигането ни ние малко по-късно пристигнахме, беше 

трудно движението, имаше на Владая някаква катастрофа, хората 

бяха вече така да се каже настанени, аз външни лица когато съм 

влязла и съм се огледала в обстановката не съм забелязала, не 

съм забелязала, но във времето на провеждане на това 

мероприятие са минали поне пет часа. Възможно е да са влезли и 

други лица едно, две, примерно три, пет, които да са останали за 

кратко, после да са излязли, в смисъл аз не съм следила през 

цялото време обстановката. Когато сме влезли, в началото когато 

сме се настанили не ми е направило впечатление да има външни 

лица, извън тези, които съм очаквала да видя на такова 

мероприятие. 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: Аз пак попитах - нямах предвид да са 

влизали и излизали, а външни лица имам предвид, които да не са от 
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състава. То или е имало, или е нямало. Това Ви помолих да ми 

кажете ако си спомняте. 

ДЕСИСЛАВА ВЪТКОВА: Не си спомням. Не си спомням 

да съм видяла друго лице от тези, които съм очаквала да видя на 

това мероприятие, макар че нали разбира се колега съдията, да не 

се подведа от името му, аз лично не го очаквах да е там. Съдията, 

който придружаваше прокурор Зартова - Емо Желев мисля, да не 

Ви подвеждам. Те и другите колеги ще кажат може би. Той беше 

съдия в Софийски районен съд мисля, че после в Специализирания. 

Единствено него възприех като лице, което не е наш колега. 

Обичайно съдии не идват на нашите тържества. За друго лице, 

Вероника Димитрова, колежката, прокурор Вероника Димитрова, 

втори път й споменавам името, но те бяха на т.нар. може би малко 

по-централна маса. Тя беше придружена от мъжа си, като аз него за 

пръв път го видях тогава. Така че сега дали е имало двама или 

трима непознати на тази маса, аз не мога да бъда 100 % 

категорична и не съм отишла там, за да правя списък на лицата, 

които са били, необичайно ако може да се каже. Това беше може би 

колегата съдия, който беше придружаващ Зартова. Друго 

необичайно на тази маса не ми се е сторило. Необичайно имам 

предвид силно казано необичайно, различно. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, други въпроси? Не виждам. 

Благодарим Ви, колега и извинявайте за безпокойството. 

/От залата излиза Десислава Въткова и влиза Вероника 

Димитрова/ 

Заповядайте, колега! Здравейте! 

ВЕРОНИКА ДИМИТРОВА: Вероника Димитрова съм от 

Софийска районна прокуратура. Знам, разбира се, поводът за това 

изслушване, мога да разкажа най-общо първо за организацията 
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какво аз знам. Всяка година е имало банкет коледен на Софийска 

районна прокуратура откакто аз работя там, с изключение може би 

на 2020 г. когато имаше Ковид ограничения, тогава нямаше, поради 

тези обстоятелства. Обикновено за банкетите се уведомяваме чрез 

служебен и-мейл, някой от администрацията е ангажиран, не мога 

да кажа точно кой, това не съм се задълбавала точно кой е 

изпращача на поканите, но винаги е съдържала поканата място, 

цена, срок за даване на капаро и т.н., съвсем стандартно. В този 

случай искам да кажа по отношение на мен специално, че аз към 

този момент работех в Софийска градска прокуратура 

командирован прокурор, т.е. аз, както и всички други командировани 

прокурори, тъй като си комуникирахме, включително и по този 

повод, в Софийска градска прокуратура, в Специализирана 

прокуратура, всеки беше получил на служебния си и-мейл тази 

покана, както всяка друга предходна година. По-различното беше, 

поне аз откакто съм в Софийска районна прокуратура, че се състоя 

в Банско, а не в София, в предишните години банкетите бяха в 

ресторанти в гр. София, на които сме празнували заедно между 

другото със Софийска градска прокуратура, Апелативна 

прокуратура - София, заедно са били банкетите, този път не бяхме с 

друга прокуратура, само ние. След като получих този и-мейл, 

коментирали сме с други командировани кой има възможност или 

желание да дойде. Действително не са били присъствали 

магистрати, както и служители, предполагам, че причината за това е 

първо, че беше в друго населено място, два-три дни, съответно 

разбира се и от финансова гледна точка една вечеря в ресторант не 

е като два-три дни предстои в курорт в случая. По мой спомен 

присъстваха между 50 и 100 човека на този банкет, магистрати и 

администрация, служители на СРП. Може би наполовина бяха 
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магистратите към служителите, това не мога да кажа, не се изпраща 

обратна информация, списък на записалите се. Нямам представа 

кой се е записал, съвсем стандартно както всеки декември се 

изпрати и се получи от всички магистрати, включително и 

командированите тази покана. Нищо не е имало притеснително за 

мен до този момент.  

Относно самото тържество то беше първата вечер в 

хотела, в ресторанта на хотела, който по-скоро приличаше на 

механа според мен. За да си припомня за днешното изслушване 

малко повече детайли, да ми се върнат в паметта погледнах отново 

сайта на хотела и снимките за ресторанта, действително е точно 

това, което си и спомнях. Банкетът беше настанен в два салона, две 

зали, които бяха по-скоро тесни като помещение, две тесни 

помещения, перпендикулярни, от едното се преминаваше към 

другото и нямаше много визия от едното към другото помещение, 

просто така се разполага този ресторант. Аз лично се настаних в 

последното помещение, т.е. преминах през вече, повечето места се 

бяха заели в първото помещение, аз бях във второто помещение, 

по-навътре. На банкета присъстваха, както казах, магистрати и 

служители, както и членове на семейство имаше, много колежки 

бяха с децата си, аз бях с моя съпруг, както каза предходната 

колежка. Това се разбра и през деня, през дневния престой, тъй 

като ние се засичахме в СПА-зоните, съвсем беше нормално това и 

се разбра кой с кого е, и че са членове на семейства. Банкетът 

цената му не си спомням беше със сигурност фиксирана, 

предполагам, че е било стандартно капаро или плащане в хотела, 

или само в хотела, това вече не мога да си спомня такива 

подробности, всеки един или поне аз съм си заплатила на рецепция 
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престоя там и вечерята. Ако искате да ми зададате конкретни 

въпроси. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, въпроси? 

Г-н Дамянов. 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: То очевидно въпроса - беше ли 

покойния Мартин Божанов на банкета ако го познавате, и за да не 

включваме и изключваме, Вие, изключая банкета, сте работили в 

Софийската районна, казахте, че сте били командировани в 

Софийска градска прокуратура. Познавахте ли това лице, виждали 

ли сте го някога, решавали ли сте преписки и дела, по което той е 

бил страна, чували ли сте дали е посещавал прокуратурата, ако сте 

чували или сте виждали, знаете ли по какъв повод? 

ВЕРОНИКА ДИМИТРОВА: Лицето Мартин Божанов 

никога не съм го познавала, нито Велимир Атанасов. Нямам никакъв 

спомен да съм имала служебен ангажимент с участието на тези 

лица, в никакво тяхно качество, не ги познавам и лично. В 

прокуратурата не съм ги виждала, в Градска не съм ги виждала, 

нито в Районна прокуратура. Относно банкетът, да, присъстваха, 

тези две лица бяха там и бяха заедно с участниците на СРП. Не съм 

знаела кои са те, тогава ги видях за пръв и за последен път, нито 

преди това съм ги виждала, нито след това. Направи ми 

впечатление на мен лично, че аз тези двамата специално не ги 

познавам, всички други на банкета знаех кои са, бяха колеги и 

семействата им, имаше такива двама непознати за мен лица, но не 

съм приела критично или притеснително присъствието на тези 

двамата, мислела съм си в този момент, че са може би на някой 

приятел, поканени са, не сме се запознавали с тях, никой не ни ги е 

представял. Абсолютно искрено мога да кажа, че няколко месеца 

по-късно разбрах кои са тези  двамата на банкета, почна да се 
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коментира в нашите среди, че е имало такива двама души, сетих се, 

погледнах в интернет клиповете, интервютата на Антикорупционния 

фонд, тогава разбрах как се казват, каква информация има за тях и 

честно казано ми стана изключително неприятно. Не сме 

уведомявани за присъствието на такива гости, пак казвам - не са ни 

представяни, не сме се запознавали по никакъв начин, това ми е 

погледа и впечатлението като цяло за тази вечер. 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: Добре. По-късно като разбрахте 

научихте ли как те са се озовали там, кой ги е поканил, с кого са 

били, до кого бяха седнали. Просто ако се сещате. 

ВЕРОНИКА ДИМИТРОВА: Няма как, не знам от кого са 

били поканени, до мен няма как такава информация да стигне, тъй 

като аз доста по-късно се върнах и в Софийска районна 

прокуратура, просто не съм била и в тази среда там, но как се 

озовали нямам представа, но факт е, че бяха там. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Други въпроси, колеги? Не виждам. Да 

благодирам за отзоваването на нашата покана и нека да дойде 

следващия. 

/От залата излиза Вероника Димитрова и влиза Мария 

Бакалска/ 

Разбрахте поводът за поканата. 

МАРИЯ БАКАЛСКА: Прокурор Мария Бакалска съм от 

Софийска районна прокуратура. Те, колегите преди мен бяха 

достатъчно изчерпателни, аз няма кой знае какво да добавя. 

Поводът на мероприятието беше, държа да подчертая, че не е било 

някакво частно парти, а коледен банкет, традиционен коледен 

банкет, като за него бяхме уведомени съответно по и-мейли 

служебни и беше банкета не само за прокурори, а и за служители 

също. Беше фиксирана цена, която не помня точната цена, която си 
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заплатихме, заплатих аз лично. Мероприятието беше, както казаха 

колегите, в хотел „Тане", спомням си името на хотела. Някакви 

други подробности не мога да кажа кой знае какви, но тези лица, 

лицето Мартин Божанов аз не го познавам, така че не мога да кажа 

някакви подробности, в смисъл присъствал ли е, не е ли, не зная, от 

медиите впоследствие научих изобщо, че съществува такова лице. 

Така че някакви подробности други не мога да кажа. Ако имате 

някакви въпроси мога да отговоря. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Въпроси, колеги? 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: Той е същият - решавали ли сте 

преписки и дела, по което той е бил или жалбоподател, или са били 

срещу него, въобще чували ли сте за това лица преди смъртта му, 

виждали ли сте го, каквото може да ни кажете. 

МАРИЯ БАКАЛСКА: Не съм го виждала, аз в Софийска 

районна прокуратура съм прокурор от 2018 г., но не съм работила 

преписки с това лице, така че не мога да кажа подробности никакви 

в тази връзка. Не го познавам. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Други въпроси, колеги? Не виждам. 

Благодаря за това, че отзовахте на поканата ни. Всичко най-хубаво 

Ви желая! 

/От залата излиза Мария Бакалска и влиза Ралица 

Първанова/ 

Представете се и знаете повода за поканата, с няколко 

думи. 

РАЛИЦА ПЪРВАНОВА: Добър ден на всички. Добър ден, 

г-н председателстващ на Прокурорската колегия на ВСС, уважаеми 

членове, колеги, всички гледащи пред екраните. Казвам се Ралица 

Първанова и съм прокурор в Софийска районна прокуратура, ще 

станат почти 15 години вече. Отзовах се на тази покана днес, макар 
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че искам още отсега да заявя, че макар да фигурирам в подадения 

ви списък от страна на Софийска районна прокуратура аз не съм 

присъствала на този банкет в гр. Банско и не съм пътувала за там, 

съответно аз не бих могла да внеса някаква яснота по тези въпроси, 

които са предмет на днешното, така да кажа, изслушване и 

обсъждане от страна на Колегията. Да, колегите вече казаха за 

начина на организация на самия банкет, аз няма да се преповтарям, 

било е общодостъпно и на всички е сведено до знанието, че ще се 

състои такова мероприятие, съответно не е имало нищо 

притеснително или съмнително за това някой да се запише, който е 

искал е можел да се запише и съответно и аз съм се записала. 

Причините да се откажа и да не пътувам са били от личен характер, 

конкретно не мога да ги посоча, нямат значение. Тук съответно, тъй 

като си прегледах записките и бележките в тази връзка и в този 

период, дори и получих протокол от страна на Висшия съдебен 

съвет, на Граждански съвет във ВСС, на 10 декември съм 

присъствала почти до обяд на заседание на Граждански съвет към 

ВСС. Имам препис извлечение от протокола, но няма нужда според 

мен да ви го показвам, защото той е виден на страницата на ВСС и 

всички протоколи от заседанията на Гражданския съвет се качват и 

всеки може да види кога е имало заседания, протоколите, кой е 

присъствал и т.н. Това е било в петъка, когато всъщност се е 

състоял въпросния банкет. Това е, което мога да кажа. За мен беше 

даже учудващо, че бях поканена и от колеги разбрах, че всъщност 

името фигурира в този списък. Не знам какво друго мога да кажа. 

Днес съм тук, както казах с останалите си колеги, макар да не съм 

присъствала, защото исках да съм солидарна с тях и да не остава 

никакво съмнение, че съм била поканена, пък има някакви каквито и 

да е съмнения, подозрения защо съм днес тук сред вас, исках лично 
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да ви кажа тези неща, които вече изясних. Споменахте нещо за 

преписки. 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: Дали го познавате, дали сте го 

виждали? Той не е адвокат, не е лице, което обичайно би дошло … 

Кажете каквото смятате. 

РАЛИЦА ПЪРВАНОВА: Аз този човек не съм го 

познавала. За него разбрах и името му, и прякора му, и абсолютно 

всичко, което стана известно по медиите, след като беше неговата 

смърт настъпила, съответно аз не съм имала преписки или някакви 

дела, които да решавам, не съм го и виждала в сградата на 

Софийска районна прокуратура, не знам абсолютно нищо за него. 

Ако позволите, г-н председателстващ на Прокурорската 

колегия, изпълняваща функциите на Висш прокурорски съвет, тъй 

като освен прокурор в Софийска районна прокуратура съм и член на 

Управителния съвет на Асоциацията на прокурорите в България, 

казах вече за заседанието на Гражданския съвет, на което съм 

присъствала на 10 декември и всъщност тогава съм 

представлявала именно Асоциацията на прокурорите и без да губя 

време и да изчитам цялото становище бих искала да обърна 

внимание и на Колегията, и на колегите, които гледат, че аз с 

днешна дата има становище на Асоциацията на прокурорите в 

България, което е свързано именно с тези събития, които се 

случват, с това, което и днес се разисква тук пред вас, и ние, аз като 

част от тази магистратска организация и ръководния й орган 

апелираме наистина и вярваме, че Прокурорската колегия на едно 

много по-високо ниво и на едно друго ниво по различен начин ще 

стигне до тази истина, която се търси тук, и за която са поканени 

колегите днес и другата седмица. И вярваме, че обществото 

наистина има нужда да знае истината и който следва ще си понесе 
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съответната отговорност, но наистина вярваме, че това трябва да 

става по един начин, по който по никакъв начин не се нито унижават 

колегите, нито по някакъв начин се накърнява тяхното достойнство, 

тъй като няма да крия, поне за мен е притеснително това, че 

толкова много магистрати се канят тук по тази неприятна тема. 

Благодаря ви, за което. Ако имате някакви други въпроси? 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, въпроси имате ли? 

Г-н Кузманов, заповядайте! 

ГЕОРГИ КУЗМАНОВ: Смятате ли, че до момента 

Прокурорската колегия по някакъв начин се е държала 

неуважително или е обидила някои от колегите, който е викала за 

изслушване? 

РАЛИЦА ПЪРВАНОВА: Не мога да кажа това. Аз 

единствено посочих, че трябва да се разкрие истината и това да 

стане по един достоен за съдебната власт начин. Казах, че съм се 

притеснила да дойда тук, просто защото това е нещо, което се 

случва, безпрецедентно е по своя характер, не защото нещо друго 

ме е притеснявало, от друго естество, но вие сте все пак хората, 

които решават по какъв начин, защо и как изобщо да разкривате 

някакви факти, да търсите истината по този случай и дали трябва да 

го правите и как, както казах. 

ГЕОРГИ КУЗМАНОВ: Попитах, защото казахте, че сте се 

почувствали притеснена и много колеги обидени едва ли не от това, 

че ние искаме да ги изслушаме. Ако ни кажете по-правилен начин, 

по който да установим това, което и Вие искате, необходимата 

истина по случая, моля подскажете ни. 

РАЛИЦА ПЪРВАНОВА: Не, аз просто направих, може би 

не съм била разбрана правилно като паралел и с тази друга 

комисия, която също изслуша колеги и там наистина нещата не бяха 
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според мен направени по най-достойния за магистратите начин, 

затова моят апел беше просто, както и Вие преди малко решите, на 

закрито заседание да изслушате определени колеги, а иначе аз 

мисля, че всеки един, който е дошъл тук и е застанал пред вас няма 

от какво да се притеснява и казва истината, и разкрива това, което е 

необходимо, за което е викнат. 

ГЕОРГИ КУЗМАНОВ: Благодаря Ви, колега. 

РАЛИЦА ПЪРВАНОВА: Благодаря. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Г-жо Мутафова, заповядайте! 

ГЕРГАНА МУТАФОВА: Аз нямаше да вземам думата, но 

понеже г-н Кузманов зачекна разговорът в посоката, в която Вие го 

подведохте аз искам да кажа няколко неща, няма да Ви питам, те са 

първо към Вас и към колегите, които чакат отвън, всички колеги от 

Софийска районна прокуратура и тези, които проявяват интерес да 

ни слушат. Моето лично мнение е, че много по-притеснително е за 

прокурорите и за гилдията ако остане съмнение, че голяма част 

след тези всички изнесени по медиите случаи на престъпни натиски 

и давления върху съдебната система, така да го определя, от 

различни хора, които не би следвало да го правят, та много по-

притеснително ще бъде за всички работещи магистрати, 

включително и нас в съдебната система ако остане съмнение в 

обществото, че голяма част от прокурорите, защото непрекъснато 

се говори само за прокурорите основно, всеки от нас си прави 

изводите защо, аз вече имах повод да го кажа няколко пъти защо 

според мен се прави, та много по-притеснително би било ако остане 

усещането в обществото, че голяма част от прокурорите се 

занимават с нерегламентирана и незаконна дейност, да кажа 

направо престъпна, по решаване на дела по определен незаконен 

начин, дори и с риск някои колеги да се почувстват неудобно или 
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некомфортно разбираме ние това много добре, смятаме, затова сме 

взели и това решение, че е по-добре да ги поканим да бъдат 

изслушани, за да се опитаме ние да намерим в рамките на нашите 

правомощия възможните отговори, които да станат обществено 

достояние, ние все пак не сме разследващ орган, трябва всички да 

го знаят това нещо, отколкото да не вземаме никакво отношение по 

тези въпроси. Пак казвам - ние сме наясно, че нямаме 

разследващите функции на МВР и на Прокуратурата, че ние сме 

административен орган, но скандалите стигнаха до степен, до която 

ние не можем да не предприемем. Затова ние когато и вземахме 

това решение мисля, че го казаха някои от колегите ни, в случай, че 

някои от поканените се почувстват обидени в една или друга форма 

предварително приемете, че това не е лично и ние го правим, 

защото смятаме, че е много по-добре в максимална степен истината 

да излезе наяве, защото истината е тази, която ще защити всеки 

един от нас, включително и работещите в момента като магистрати 

колеги. Това беше скобата, която исках да отворя, иначе благодаря 

Ви, че дойдохте. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Имате ли нещо друго да кажете, 

колега? Тогава да благодарим за участието, за това, че се 

отзовахте, нищо, че не сте присъствали. Пожелавам Ви всичко най-

хубаво! Довиждане. 

/От залата излиза Ралица Първанова и влиза Божидар 

Кирилов/ 

Заповядайте, колега! Разбрахте за какво сме Ви 

поканили. 

БОЖИДАР КИРИЛОВ: Първо да ви се представя - казвам 

се Божидар Руменов Кирилов, постъпих като младши прокурор в 

Софийска районна прокуратура в края на лятото през 2021 г., мисля 
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че на 31 август. На вторият месец от постъпването ми на работа 

разбрах, че се организира коледен банкет към институцията, в която 

работя и именно поради тази причина реших да се запиша за този 

коледен банкет, като целта на записването ми на коледния банкет 

беше основно да се запозная с колегите прокурори, със 

служителите в деловодството, които са и поради тази причина 

реших да се запиша на въпросния банкет. Въпросният банкет 

мисля, че се проведе, нямам спомен за конкретна дата, декември 

месец мисля, че беше в гр. Банско, хотела „Тане" се казва, в 

механата на хотела. Когато пристигнах там за мен повечето хора, 

включително и колеги прокурори към онзи момент, тъй като съм бил 

на три месеца работа в Софийска районна прокуратура са били 

непознати. Това е. Ако нещо желаете въпрос да зададете. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Вие познавате ли т.нар. „нотариус", 

видяхте ли го да присъства на коледното тържество, на коя маса 

беше седнал, ако е присъствал, ако сте го видели? 

БОЖИДАР КИРИЛОВ: Не познавам въпросното лице 

Мартин Божанов по прякор „нотариуса" и не знам дали е присъствал 

на въпросния коледен банкет, тъй като когато не познаваш дадено 

лице не се акцентираш върху неговата личност. Не съм имал нито 

личен, нито служебен контакт с въпросното лице. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Други въпроси има ли, колеги? 

Г-жо Мутафова. 

ГЕРГАНА МУТАФОВА: Тъй като до момента го задавахме 

този въпрос и на останалите Ваши колеги - има ли ли сте при Вас на 

бюрото като наблюдаващ прокурор преписки по сигнал на Мартин 

Божанов или срещу Мартин Божанов, които да сте решавали до 

настоящия момент? 
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БОЖИДАР КИРИЛОВ: Не съм имал преписки или поне 

мисля, че не съм имал преписки, свързани с Мартин Божанов, 

нямам спомен просто да съм имал такива преписки. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Благодарим Ви, че се отзовахте. 

Всичко най-хубаво! 

/От залата излиза Божидар Кирилов и влиза Иван 

Караиванов/ 

Добър ден, колега. Заповядайте! Знаете за какво сме Ви 

поканили, с няколко думи да разкажете. 

ИВАН КАРАИВАНОВ: Да се представя, Иван Караиванов 

се казвам, прокурор съм в Районна прокуратура - Благоевград. В 

края на месец юни на 2021 г. бях командирован в Софийска районна 

прокуратура и оттогава съм там. На въпросното събитие, доколкото 

си спомням бяхме поканени всички прокурори с и-мейл. Записах се 

за участие, платил съм си участието, присъствах на въпросния 

банкет, като си спомням, че първата вечер бяхме в ресторант или 

механа, който е към самия хотел, в който се проведе събитието. 

Към онзи период съм бил на работа в Софийската районна 

прокуратура по-малко от шест месеца. Повечето хора, които 

присъстваха там за мен бяха непознати, не мога да кажа дали е бил 

свободен входа, дали е имало външни хора, дали сме били само 

прокурори и служители. По отношение на Мартин Божанов за първи 

път чух това име и за първи път видях как изглежда когато по 

медиите излезе новината, че същия е убит. Когато съм гледал тези 

новини по никакъв начин не съм свързал това лице и това име с 

мероприятието, на което съм участвал в Банско. Това е, което мога 

да кажа. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Въпроси, колеги? 
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А Вие имали ли сте преписки срещу него или подадени от 

него, които да сте решавали в Районната прокуратура? 

ИВАН КАРАИВАНОВ: Доколкото в Софийската районна 

прокуратура документооборота е наистина голям не мога да съм 

категоричен, но нямам спомен да съм решавал преписки с този 

човек. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Други въпроси, колеги? Не виждам. 

Тогава да Ви благодарим, че се отзовахте. Всичко най-хубаво! 

/От залата излиза Иван Караиванов и влиза Иван 

Димитров/ 

Колега, разбрахте какви въпроси задаваме. С няколко 

думи да се представите и да ни разкажете за коледния ви банкет 

2021 г. Заповядайте! 

ИВАН ДИМИТРОВ: Здравейте, колеги! Прокурор Иван 

Димитров се казвам. Постъпих в началото на месец септември 2021 

г. на работа в Софийска районна прокуратура като младши 

прокурор. През месец декември беше пуснато съобщение за 

организирането на коледно парти, банкет на прокуратурата. 

Поканите не бяха индивидуални, бяха общи, мисля, че бяха и за 

прокурорите, и за служителите. Нищо особено не ми е направило 

впечатление по време на подготовката за самото събитие, нямаше 

конкретно организиран транспорт, нямаше фиксиран график, 

покани, самостоятелно сме се придвижвали, тържеството беше в гр. 

Банско, хотела не си го спомням как се казваше, първата вечер 

имаше вечеря в механата, ресторанта на хотела. Не знам на какъв 

принцип е избран хотела, не знам чия собственост е хотела. Мисля, 

че имаше и външни лица, не беше само за нас. На самата вечеря 

мисля, че също имаше хора, които не са прокурори, но не ги 

познавах повечето колеги, мисля, че са 220 прокурорите в Софийска 
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районна прокуратура, а към онзи момент повечето от тях бяха 

непознати, изключая колегите, с които съм се обучавал заедно и 

колегите, с които работя на един етаж, може би с тях съм си 

контактувал най-вече по време на самото събрание. Беше вечеря, 

която продължи, за мен понеже пристигнах може би по-късно, 

нормална вечеря, след което се прибрах в стаята ми, не ми е 

направило нещо впечатление, може би само административния ни 

ръководител прокурор Зартова към онзи момент имаше такова 

обръщение поздравително, след това беше свободно, всеки си 

говореше с колегите, които си говори и по принцип. Нищо особено 

не ми е направило впечатление, нищо не мога да кажа конкретно, 

което може да ви е полезно на вас за задачите, които сте си 

поставили. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Въпроси, колеги? 

Заповядайте! 

ГЕРГАНА МУТАФОВА: Колега, няколко уточняващи 

въпроса - след като беше убит Мартин Божанов с прякор 

„нотариуса" снимката му стана известна по медиите. Връщайки се 

назад към този банкет, за който Ви питахме може ли да кажете да 

сте го виждали там по време на празненство и ако сте го виждали 

къде е бил и в чия компания най-близка е бил, и за да не вземам 

отново думата откогато сте постъпили 2021 г. в Софийска районна 

прокуратура имали ли сте преписки, които да сте гледали или дела 

съответно по жалба на Мартин Божанов или срещу него? 

ИВАН ДИМИТРОВ: Не ми е известно лицето Мартин 

Божанов, не го познавам и към настоящия момент не съм запознат с 

неговата личност, не съм го виждал на коледния банкет, дори и да е 

бил там не съм обърнал внимание, не ми е направило впечатление, 

не ми е станало известно. Доколкото наличието на преписки, по 
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който той да е бил страна също не мога да кажа с конкретика, 

честно казано имената на лицата, които са по преписките ги 

изписвам в края на акта, където трябва да им се изпрати 

съобщението за постановения акт. Не обръщам внимание на 

имената по делата, по които работя. Всичко се работи по документи. 

Не мога да кажа за конкретен случай да е бил страна по дело, по 

което аз съм бил наблюдаващ прокурор. 

ГЕРГАНА МУТАФОВА: Съответно след това лице стана 

медийно известно със своите си „подхлъзвания" така да кажа към 

Софийска районна прокуратура искана ли Ви е справка отнякъде на 

Вас специално по преписки и дела очевидно свързани с него. 

ИВАН ДИМИТРОВ: Не. Не. Изобщо. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Има ли други въпроси, колеги? Не 

виждам. Тогава да благодарим на колегата, че се отзова. 

Пожелавам Ви всичко най-добро! 

/От залата излиза Иван Димитров и влиза Йордан 

Стоянов/ 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Моля, заповядайте, колега! 

Разбрахте за какво сме Ви поканили. Може да се 

представите и да разкажете. 

ЙОРДАН СТОЯНОВ: Здравейте, колеги! Казвам се 

Йордан Стоянов, прокурор от Софийска районна прокуратура. 

Към 2021 г. бях младши прокурор в Софийска районна 

прокуратура. От 2020 г. съм започнал. Нямаше банкет през 2020 г., 

тъй като беше пандемията COVID-19 и 2021 г. беше първият банкет, 

който беше организиран, и затова реших да се запиша и да отида. 

Беше в Банско, хотелът беше „Танне“. Доколкото си спомням, беше 

петък. Организирахме се. Настанихме се в хотела. Първата вечер 

бяхме в хотела, в механата. Втората вечер бяхме в Банско, в клуб. 
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За първата вечер – механата беше от две помещения. 

Влизаше се през едното, имаше маси и хора, след това през две 

стълби се спускаше във второ помещение, в което също имаше 

маси. Там бяхме настанени. Повечето, които бяхме на масата, 

бяхме тези, които сме се организирали, младши прокурори седяхме.  

За лицето Мартин Божанов не мога да кажа дали е бил, 

защото не го познавах. За него разбрах, след като беше убит в края 

на януари тази година. Преписки, дела, по които той е бил, или по 

негова молба, или срещу него не съм имал, не съм решавал. 

Това е. 

ГЕРГАНА МУТАФОВА: Аз имам един въпрос към Вас. 

Казахте, че не сте го познавали, нямали сте преписки и дела, 

свързани с него, и сте разбрали за него след смъртта му. 

Когато разбрахте за него след смъртта му, разбрахте ли 

по някакъв начин и ако сте разбрали, по какъв, той да е бил на 

коледния Ви банкет през 2021 година? 

ЙОРДАН СТОЯНОВ: Опитах се да си припомня и да 

върна времето назад, за да се сетя дали е имало такова лице и така 

изглеждащо, и нямам спомен да е присъствало, но ако е било, пак 

Ви казвам – не мога да го разпозная и да кажа, че е било там. 

ГЕРГАНА МУТАФОВА: Може ли пак да си повторя 

въпроса? 

Разбрахте ли той да е бил на Вашия банкет и ако сте 

разбрали, как разбрахте, от кого разбрахте? Казах след като е 

починал, нали? Ясно е, че преди това нищо не сте знаели за него. 

ЙОРДАН СТОЯНОВ: Доколкото разбрах, имаше колеги, 

които са викани на досъдебно производство и са давали показания 

в него с разпити, и тогава именно разбрах, че най-вероятно е бил. 

Това е. 
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СТЕФАН ПЕТРОВ: Други въпроси, колеги? Не виждам. 

Тогава да благодаря на колегата, че се отзова и всичко 

най-хубаво.  

Нека да влезе следващият колега. 

(Йордан Стоянов излиза от залата и влиза Николай 

Николаев) 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Заповядайте, колега! Представете се.  

Вие знаете за какво сме Ви поканили. 

НИКОЛАЙ НИКОЛАЕВ: Уважаеми господин 

Председателстващ, уважаеми госпожи и господа членове на 

Висшия съдебен съвет, казвам се Николай Николаев, прокурор в 

Софийска районна прокуратура. 

И най-напред може би дължа извинение за това, че не 

откликнах на първоначалния Ви призив за явяване, тъй като той 

беше още преди няколко заседания. Причината за това е прозаична.  

Не познавам лицето Мартин Божанков (може би има 

предвид Божанов). Не съм го възприел на прословутия коледен 

банкет, не ми е известно да съм имал преписки с него и от това, 

което коментирахме с колеги впоследствие не можах дори да си 

припомня да е бил на банкета. 

Това е, което мога да кажа. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Въпроси, колеги? 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: Да сте решавали преписки? 

НИКОЛАЙ НИКОЛАЕВ: Не ми е известно да съм решавал 

преписки с него. Разбрах впоследствие, че от страна на 

Прокурорската колегия е изискана информация за колегите, които 

са работили по преписки, по които Божанов е свързано лице. Не са 

ми искали справка, откъдето съдя, че не съм имал и преписки с 

него. 
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Ако мога може би последно да кажа, с голям брой колеги 

в Софийска районна прокуратура коментирахме казуса – никой от 

тях няма информация, не е споделял да си спомня случая да 

познава лицето Божанов. Ние приветстваме инициативата на 

Прокурорската колегия. Надяваме се да се стигне до дъното на 

случая и в крайна сметка да бъде изчистено името на Софийска 

районна прокуратура и на колегите, тъй като откровено, честно мога 

да кажа, че всички колеги, с които общувам, нямат нищо общо. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Други въпроси? Не виждам. 

Тогава да благодарим на колегата. Пожелавам Ви всичко 

най-добро! 

(Николай Николаев излиза от залата и влиза Преслав 

Ролински) 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колега, разбрахте за какво сме Ви 

поканили. С няколко думи представете се и за коледния банкет с 

няколко думи. Заповядайте. 

ПРЕСЛАВ РОЛИНСКИ: Преслав Ролински съм аз. 

Прокурор съм в Софийска районна прокуратура от 01.07.2020 г., 

когато постъпих като младши прокурор. 

За конкретния случай - присъствал съм на коледното 

тържество, което беше организирано в град Банско, хотел „Танне“, 

м.декември 2021 г. Доколкото си спомням, тържеството се проведе 

в помещението, обособено като механа, която е там в хотела. Тя 

беше в г-образна форма. Двете помещения бяха свързани едно с 

друго, посредством две-три стълби, ако не се бъркам. В първата 

част основно бяха разположени колегите от деловодството, във 

втората – колегите прокурори, като във втората част също така 

имаше и колеги от деловодството. 
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Конкретно за лицето Мартин Божанов. За пръв път чух 

неговото име след публикация в медиите по повод неговото 

убийство. Тогава видях и как изглежда, но нямам спомен лице, 

изглеждащо по този начин да е присъствало на нашите коледни 

тържества.  

Очаквам Вашите въпроси. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Вие решавали ли сте преписки, дела, 

свързани с Мартин Божанов? 

ПРЕСЛАВ РОЛИНСКИ: Не, не съм решавал такива 

преписки. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Други въпроси, колеги? Не виждам. 

Тогава да благодарим на колегата, че се отзова. 

Пожелавам Ви всичко най-хубаво, приятен ден! 

(Преслав Ролински излиза от залата) 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, преди да продължим, 

предлагам 10 минути почивка. 

Заповядайте, г-н Дамянов. 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: Аз искам да кажа нещо малко по-

различно и дълго време, не дълго време, може би 3-4 дни се 

колебая дали въобще да направя такова изказване, но мисля, че е 

редно да го направя. 

В съботния ден, ако не се лъжа, в един правен сайт - „Де 

факто“, беше публикувано изявление или статия от Лозан Панов. 

Няма да използвам учтива форма по отношение на Лозан Панов, 

тъй като в това негово изложение той не използва такава към мен и 

моето семейство, и тъй като уважението е взаимен процес, аз 

мисля, че каквото е неговото отношение към мен, такова би 

следвало и да бъде моето към него. 
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Заглавието на тази статия или изложение е следното: 

„Как системата (въз)произвежда „нотариуси“ и „джуджета“. Повод 

за изложението е това, което казах миналата седмица по точка 1. 

Аз казах следното: в медийното пространство, в 

обществото циркулира някакъв доклад или част от доклад, който е 

предоставен на временната комисия в Парламента, без да е ясно 

кой е неговият съставил, без да е ясно дали въобще той произхожда 

от някакъв, изхожда по-скоро от някакъв държавен орган. Казах на 

риск това, че съществуват извадки от съдебен протокол в някакво 

заседание по гражданско дело, ако не се лъжа, където покойният 

Мартин Божанов е споменал името на Лозан Панов, и казах, че е 

редно според мен институциите, както ние днес изслушваме 

прокурори, както миналата седмица изслушахме съдия, по-

миналата седмица, някои от институциите да покани Лозан Панов и 

да му зададе съответните въпроси. Аз не съм твърдял, че покойният 

Мартин Божанов познава Лозан Панов или имат каквито и да е 

взаимоотношения. Друг е въпросът подобно, аз го бих определил, 

паническо изложение от Лозан Панов дали не сочи на нещо 

обратно, но това е нещо, което други органи ще го решат. 

Така че смятам, че свободата на изложението на всеки 

член в този орган е неприкосновена и не може да бъде осъждан и 

да има статии с такова заглавие, още повече, че аз нито съм 

познавал някои от лицата, нито някога съм имал какъвто и да е 

повод на взаимоотношения, но ще кажа какво ме възмути. 

В това изложение г-н Панов, по-скоро Лозан Панов, 

разказва, че имало някаква приемственост между старото и новото 

ръководство на прокуратурата, като чрез медийни публикации се 

създават условия или, как да кажа (?), за проверки. Само да 

напомня на Лозан Панов, че част от седящите на тази маса бяха 
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обект на този механизъм. Той не е бил. И е обидно лично за мен, 

тъй като аз съм бил обект на тази схема, която беше много проста. 

Бившият главен прокурор даваше пресконференция, 

прессекретариатът му го сезираше, той пък сезираше прокурор от 

Върховната прокуратура и образуваше преписка. Мисля, че бяха 

две срещу мен. И е непочтено, и неморално да бъде замесвано 

моето име при условие, че съм бил, как да кажа (?), пострадал или 

сериозно. Друг е въпросът защо тогава нямаше някаква комисия в 

друг орган да разследва този въпрос, но това е въпрос за по-

нататък, може би на друга тема, на друг разговор. 

По отношение на съпругата ми, защото там е посочено, 

мисля, че Лозан Панов може да намери прост отговор, ако отиде и я 

попита, те работят в една сграда. Но аз ще го попитам: Някога 

изясни ли се как той беше номиниран и избран за председател на 

Върховния касационен съд? Ние тук му задавахме много години 

този въпрос, ние не получихме отговор, а може ли да ни каже най-

накрая как тези хора, които той громеше, изпитваше отвращение и 

прие тяхната номинация, и беше избран? Не, те са още, как да 

кажа(?), могат да кажат и те своето мнение. Те го казаха, като част 

от тях, мисля, че през 2020 г. изразиха разочарование и оттеглиха 

кандидатурата. Такова мисля, че направиха и част от членовете или 

всички, които го номинираха за президент, кандидат за президент, 

ако си спомня, но това е също, как да кажа (?), въпрос на друг 

дебат. 

Но ако някой смята, че не подлежи на какъвто и да е 

контрол и е последна инстанция, според мен, такъв човек в 

България няма. Така че хубаво е, отново повтарям този път много 

по-настоятелно, орган - било то Народно събрание, било комисията, 
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която беше създадена от Висшия съдебен съвет, да зададе тези 

въпроси на Лозан Панов. 

Благодаря Ви!  

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, други изказвания по първа 

точка? Не виждам. 

На следващо заседание ще продължим с изслушването 

на останалите поканени прокурори от Софийска районна 

прокуратура. 

Сега давам 10 минути почивка преди да продължим 

заседанието. 

 

(след почивката) 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, продължаваме. Точка втора -

„Атестиране и конкурси“. 

Госпожа Мутафова желае думата. Заповядайте.  

ГЕРГАНА МУТАФОВА: Господин Петров, ако колегите 

нямат нищо против, искам да докладвам точка 14 на Комисия 

„Бюджет и финанси“ като втора. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Ще го подложа на гласуване. 

Който е съгласен точка 14 да стане точка втора, моля да 

гласува. 

 7 „за“. Приема се. 

Заповядайте, госпожо Мутафова. 

ГЕРГАНА МУТАФОВА: Колеги, това е единствената точка 

за днес на Комисия „Бюджет и финанси“ и тя е свързана с 

одобряване на разчетите по бюджетната прогноза на Прокуратурата 

на Република България за периода 2025 - 2027 г. Ще се опитам да 

бъда кратка. 
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В съответствие с решение на Министерството на 

финансите са дадени указания за подготовка и представяне на 

бюджетните прогнози на първостепенните разпоредители с бюджет 

за периода 2025 - 2027 г. Съответно те следва бъдат съобразени с 

действащата нормативна уредба, с одобрения размер на разходите  

за персонал за 2024 г.; мерките, адресиращи препоръката на 

Съвета на Европейския съюз от 2023 г. относно Националната 

програма за реформи и разчетите съответно на Прокуратурата на 

Република България са разработени на база бюджета на 

прокуратурата за 2024 г., към който е предвидена актуализация на 

заплатите с 13.5% за 2025 г., и по 10% за следващите години, както 

и на база щатна численост. 

Разходи за заплати, както казах, са взети предвид през 

последните 5 съответно увеличенията от 2019 г. до 2022 г., а за 

2023 г. е било с 13,5%.  

Съгласно данните на Националния статистически 

институт средната работна заплата на заетите лица в бюджетната 

сфера за IV-то тримесечие на 2023 г. е в размер на 2259 лв. 

Съгласно чл. 218, ал. 2 от Закона за съдебната власт 

основното месечно възнаграждение за най-ниската съдийска, 

прокурорска и следователска длъжност се определя в размер на 

удвоената средномесечна заплата на заетите лица в бюджетната 

сфера съгласно данните на Националния статистически институт. 

На основание гореизложеното, заплатите са изчислени с 

увеличение от 13,5% за 2025 г. и с 10% за следващите две години 

от прогнозния период. 

Приложена е съответно справка в табличен вид (виждате 

я) за размера на средната месечна работна заплата. 



36 

 

 

Средства съгласно чл. 233, ал. 6 от ЗСВ. В разходите за 

заплати са предвидени допълнителни средства съгласно чл. 233, 

ал. 6 от ЗСВ по предложение на ПРБ. Тези средства също са 

индексирани за тригодишния период и са в размер на 32,5 млн. лв. 

за 2025 г., 35,8 млн. лв. за 2026 г. и 39,4 млн. лв. за 2027 г. 

Разходи за други възнаграждения и плащания за 

персонала: Предвидените средства за облекло на магистратите и 

съдебните служители, съгласно чл. 221, чл. 277, ал. 1, чл. 292, ал. 1 

и чл. 352 от ЗСВ, са с ръст на увеличение 13,5% за 2025 г. и с по 

10% за следващите две години.  

Средствата за обезщетения по ЗСВ и КТ са по 

предложение на Прокуратурата на Република България и са в 

размер на 9,6 млн. лв. за 2025 г., 12,1 млн. лв. за 2026 г. и 13,3 млн. 

лв. за 2027 г. 

Предвидени са средства в размер на 1,2 млн. лв. за всяка 

година за възнаграждения по граждански договори, средства за 

експертизи на вещи лица, средства за храна на служителите от 

военните прокуратури на база определения размер на средствата 

за 2024 г. 

Разходи за осигурителни вноски: Размерът на 

осигурителните вноски е 23,7% по предложение на Прокуратурата 

на Република България, като е съобразен прогнозният размер на 

максималния осигурителен доход за тригодишния период, както 

следва: за 2025 г. - 4130 лв., за 2026 г. и 2027 г. - 4430 лв. За 

средствата по чл. 233, ал. 6 от ЗСВ не са предвидени осигурителни 

вноски, тъй като надхвърлят максималният осигурителен праг. 

Разходите за издръжка са по предложение на ПРБ и са 

разчетени на база реално необходимите средства за материално-

техническо осигуряване на звената на ПРБ за тригодишния 
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прогнозен период. Част от разходите за материали са за дейностите 

в областта на електронното управление. Предвидени са и разходи 

за вода, горива и енергия, както и разходи за текущ ремонт. 

Разходите за външни услуги са завишени, като е отчетен 

прогнозният размер на минималната работна заплата за 

тригодишния период, както следва: 2025 г. - 1052 лв., 2026  г. - 1146 

лв. и 2027 г. за сега се запазва размерът за 2026 г. Това оказва 

влияние на разходите за самоосигуряващите се вещи лица - 

часовата им ставка е обвързана с MP3. Също така част от 

разходите за външни услуги са за дейностите в областта на 

електронното управление. 

В разходите за издръжка на ПРБ и за трите години са 

включени общо средства в размер на 2,8 млн. лв. в областта на 

електронното управление и на използваните информационни и 

комуникационни технологии. Тези средства са за услуги по 

поддържане и ремонт на компютри, консултантски услуги по 

хардуер. 

Предвидени са и средства за обезщетения по ЗОДОВ в 

размер на 9,0 млн. лв. за всяка година от прогнозния период. 

Средствата за СБКО са в размер на 3% от средствата за 

основни заплати, съгласно чл. 39, ал. 1 от ПМС № 13/29.01.2024 г. 

за изпълнението на държавния бюджет. 

Капиталови разходи: Предвидени са средства за основен 

ремонт в размер на 11,4 млн. лв. за 2025 г. и 6,2 млн. лв. за 2026 г. 

Успешно е въведена информацията от ПРБ за разходите 

в областта на електронното управление и за използваните 

информационни и телекомуникационни технологии за периода 2025-

2027 г. в Информационната система за извършване на 

предварителен, текущ и последващ контрол по целесъобразност в 
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областта на електронното управление на МЕУ, съответно за 2025 г.- 

4,8 млн. лв.; за 2026  г. - 1,8 млн. лв.; за 2027 г. - 1,8 млн. лв. 

Предвидени са по 1,5 млн. лв. за придобиване на 

транспортни средства за всяка година от прогнозния период, както и 

средства за придобиване на стопански инвентар и придобиване на 

други ДМА. 

Ето защо и на основание изложеното гореизложеното Ви 

предлагам следният диспозитив: 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет, която 

на основание §23, ал. 2 от ПЗР на ЗИД на Конституцията на 

Република България, изпълнява функциите на Висш прокурорски 

съвет, реши: 

Точка 1. Одобрява разчетите по бюджетната прогноза на 

Прокуратурата на Република България за периода 2025 - 2027 г. в 

изпълнение на Решение на Министерски съвет № 71 от 01.02.2024 г. 

за бюджетната процедура за 2025 г., съгласно приложенията;  

Тригодишната бюджетна прогноза на Прокуратурата на 

Република България за периода 2025 - 2027 г. да се включи в 

тригодишната бюджетна прогноза на съдебната власт и да се 

предостави за одобрение на Общото събрание на ВСС и Висшия 

прокурорски съвет, като приложенията със съответните разчети по 

тригодишната прогноза са така, както Ви ги зачетох в краткост. 

Благодаря Ви!  

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, изказвания по тази точка? Не 

виждам. 

Тогава който е съгласен с предложените диспозитиви, 

моля да гласува. 

8 „за“. Приема се. 
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(след проведеното гласуване с вдигане на ръка)  

14. ОТНОСНО: Одобряване на разчети по бюджетната 

прогноза на Прокуратурата на Република България, за периода 2025 

– 2027 г. 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

14.1. ОДОБРЯВА разчетите по бюджетната прогноза на 

Прокуратурата на Република България за периода 2025 – 2027 г. в 

изпълнение на Решение на Министерски съвет № 71 от 01.02.2024 г. 

за бюджетната процедура за 2025 г., съгласно приложенията. 

14.2. Тригодишната бюджетна прогноза на Прокуратурата 

на Република България за периода 2025 – 2027 г. да се включи в 

тригодишната бюджетна прогноза на съдебната власт и да се 

предостави за одобрение на Общото събрание на ВСС и ВПС. 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Преминаваме към следваща точка – 

редовна, втора. 

Заповядайте, г-н Дамянов. 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: Уважаеми колеги, това е 

продължение на конкурса за преместване в районните прокуратури 

поради постъпили откази на част от колегите и диспозитивите са 

както следва: 

2.1. Приема за сведение заявление с вх. № ВСС-

16247/23.02.2024 г. от Кирил Тодоров Мавродиев, преместен с 

решение на ПК на ВСС, по Протокол № 5/14.02.2024 г., т. 2.1, за 

отказ от участие в обявения, с решение на Прокурорската колегия 
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на Висшия съдебен съвет конкурс за преместване на длъжност 

„прокурор" в районните прокуратури. 

2.2. Приема за сведение заявление с вх. № ВСС-

3647/19.02.2024 г. от Мария Тошкова Стефанова за отказ от участие 

в същия този конкурс. 

2.3. Премества, на основание чл. 160 и чл. 193, ал. 6 от 

ЗСВ, Златина Едрова Димова - прокурор в Районна прокуратура – 

Стара Загора, на длъжност „прокурор" в Софийска районна 

прокуратура, считано от датата на встъпване в длъжност. 

2.4. Приема за сведение заявление с вх. № ВСС-

16104/15.02.2024 г. от Пенка Стоянова Стойкова, преместена с 

решение на ПК на ВСС, съответно както беше и по горните 

диспозитиви, за отказ от встъпване в длъжност по обявения конкурс 

за преместване на длъжност „прокурор" в районните прокуратури. 

2.5. Премества, на основание чл. 160 и чл. 193, ал. 6 от 

ЗСВ, Георги Данаилов Дамянов - прокурор в Районна прокуратура – 

Костинброд, на длъжност „прокурор" в Районна прокуратура – 

Перник, с място на работа съдебния район на Районна прокуратура 

– Перник, считано от датата на встъпване в длъжност. 

Решенията по т. 2.3 и 2.5 подлежат на обжалване при 

условията и по реда на чл. 193, ал. 8 от ЗСВ. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, изказвания по тази точка? Не 

виждам. 

Тогава подлагам на гласуване диспозитивите, 

предложени от г-н Дамянов. 

Който е съгласен, моля да гласува. 

8 „за“. Приема се. 

 

(след проведеното гласуване с вдигане на ръка)  
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2. ОТНОСНО: Приложение на разпоредбата на чл. 193, 

ал. 6 от ЗСВ по обявения, с решение на Прокурорската колегия на 

Висшия съдебен съвет по Протокол № 40/09.11.2022 г. (обн. ДВ, бр. 

90/11.11.2022 г.) конкурс за преместване на длъжност „прокурор" в 

районните прокуратури 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

 

2.1. ПРИЕМА ЗА СВЕДЕНИЕ заявлението с вх. № ВСС-

16247/23.02.2024 г. от Кирил Тодоров Мавродиев, преместен с 

решение на ПК на ВСС, която, на основание § 23, ал. 2 от ПЗР на 

ЗИД на КРБ (обн. в ДВ бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите 

на Висш прокурорски съвет, по Протокол № 5/14.02.2024 г., т. 2.1, за 

отказ от участие в обявения, с решение на Прокурорската колегия 

на Висшия съдебен съвет по Протокол № 40/09.11.2022г. (обн. ДВ, 

бр. 90/11.11.2022 г.) конкурс за преместване на длъжност „прокурор" 

в районните прокуратури. 

2.2. ПРИЕМА ЗА СВЕДЕНИЕ заявлението с вх. № ВСС-

3647/19.02.2024 г. от Мария Тошкова Стефанова, преместена с 

решение на ПК на ВСС, която, на основание § 23, ал. 2 от ПЗР на 

ЗИД на КРБ (обн. в ДВ бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите 

на Висш прокурорски съвет, по Протокол № 5/14.02.2024 г., т. 2.6.1, 

за отказ от участие в обявения, с решение на Прокурорската 

колегия на Висшия съдебен съвет по Протокол № 40/09.11.2022 г. 

(обн. ДВ, бр. 90/11.11.2022 г.) конкурс за преместване на длъжност 

„прокурор" в районните прокуратури. 
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2.3. ПРЕМЕСТВА, на основание чл. 160 и чл. 193, ал. 6 от 

ЗСВ, Златина Едрова Димова - прокурор в Районна прокуратура – 

Стара Загора, на длъжност „прокурор" в Софийска районна 

прокуратура, с ранг „прокурор в ОП", с основно месечно трудово 

възнаграждение, съгласно Таблица 1 на ВСС за определяне на 

максималните основни месечни работни заплати на съдии, 

прокурори и следователи, считано от датата на встъпване в 

длъжност. 

2.4. ПРИЕМА ЗА СВЕДЕНИЕ заявлението с вх. № ВСС-

16104/15.02.2024 г. от Пенка Стоянова Стойкова, преместена с 

решение на ПК на ВСС, която, на основание § 23, ал. 2 от ПЗР на 

ЗИД на КРБ (обн. в ДВ бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите 

на Висш прокурорски съвет, по Протокол № 5/14.02.2024 г., т. 2.12, 

за отказ от встъпване в длъжност по обявения, с решение на 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет по Протокол 

№ 40/09.11.2022 г. (обн. ДВ, бр. 90/11.11.2022 г.) конкурс за 

преместване на длъжност „прокурор" в районните прокуратури. 

2.5. ПРЕМЕСТВА, на основание чл. 160 и чл. 193, ал. 6 от 

ЗСВ, Георги Данаилов Дамянов - прокурор в Районна прокуратура – 

Костинброд, на длъжност „прокурор" в Районна прокуратура – 

Перник, с място на работа съдебния район на Районна прокуратура 

– Перник, с ранг „прокурор в ОП", с основно месечно трудово 

възнаграждение, съгласно Таблица 1 на ВСС за определяне на 

максималните основни месечни работни заплати на съдии, 

прокурори и следователи, считано от датата на встъпване в 

длъжност. 

2.6. Решенията по т. 2.3 и 2.5 подлежат на обжалване при 

условията и по реда на чл. 193, ал. 8 от ЗСВ. 
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СТЕФАН ПЕТРОВ: Преминаваме към следващата точка. 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: Колеги, това са постъпили отводи от 

участници в конкурсната комисия за младши прокурори в районните 

прокуратури. Ще Ви прочета изцяло диспозитивите така, както ги 

предлага КАК, като след това само да се посочи името на избрания 

чрез жребий съответен член на конкурсната комисия. 

Първият диспозитив: Определя Радослав Николаев 

Косев – прокурор в Окръжна прокуратура – Велико Търново, за 

редовен член на конкурсната комисия за младши прокурори в 

районните прокуратури, на мястото на Юлияна Георгиева Станева-

Нейкова – прокурор в Окръжна прокуратура – Стара Загора. 

2. Определя чрез жребий един резервен член на 

конкурсната комисия за младши прокурори в районните прокуратури 

– прокурор в окръжна прокуратура, на мястото на колегата 

Радослав Косев. 

3. Определя проф. д-р Момяна Мартинова Гунева – 

хабилитиран учен по наказателноправни науки в Бургаския 

свободен университет, за редовен член на конкурсната комисия за 

младши прокурори в районните прокуратури, на мястото на доц. д-р 

Славка Димова Димитрова – хабилитиран учен по 

наказателноправни науки в Бургаски свободен университет. 

И съответно четвъртият диспозитив е да определим чрез 

жребий един резервен член на тази конкурсна комисия на мястото 

на проф. д-р Момяна Гунева. 

Тоест трябва да определим един прокурор и един 

хабилитиран учен. 
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(Главният секретар тегли жребий под наблюдението 

на Огнян Дамянов, който обявява резултата: Милен Василев 

Ставрев – Окръжна прокуратура-Варна) 

 

(Главният секретар тегли жребий под наблюдението 

на Огнян Дамянов, който обявява резултата: доц. д-р Екатерина 

Гетова Салкова – Пловдивски университет „Паисий 

Хилендарски) 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, ще изчета само двата 

диспозитива от петте, които са за определяне членове на 

комисията.  

Вторият диспозитив: Определя чрез жребий Милен 

Василев Ставрев - прокурор в Окръжна прокуратура-Варна, за 

резервен член на конкурсната комисия за младши прокурори в 

районните прокуратури, на мястото на Радослав Николаев Косев – 

прокурор в Окръжна прокуратура – Велико Търново. 

И четвъртият диспозитив: Определя чрез жребий доц. д-р 

Екатерина Гетова Салкова – от Пловдивския университет, за 

резервен член на конкурсната комисия за младши прокурори в 

районните прокуратури, на мястото на проф. д-р Момяна Мартинова 

Гунева. 

Който е съгласен с четирите диспозитиви, предложени от 

КАК, моля да гласува. 

8 „за“. Приемат се. 

 

(след изтегления жребий и проведеното гласуване с 

вдигане на ръка)  
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3. ОТНОСНО: Заявление за отвод от редовен член на 

конкурсната комисия, по обявения с решение на Прокурорската 

колегия на Висшия съдебен съвет, която, на основание § 23, ал. 2 от 

ПЗР на ЗИД на КРБ (обн. в ДВ бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява 

функциите на Висш прокурорски съвет, по Протокол 

№ 03/31.01.2024 г. конкурс за младши прокурори в районните 

прокуратури 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

3.1. ОПРЕДЕЛЯ Радослав Николаев Косев – прокурор в 

Окръжна прокуратура – Велико Търново, за редовен член на 

конкурсната комисия за младши прокурори в районните 

прокуратури, на мястото на Юлияна Георгиева Станева-Нейкова – 

прокурор в Окръжна прокуратура – Стара Загора. 

3.2. ОПРЕДЕЛЯ чрез жребий Милен Василев Ставрев - 

прокурор в Окръжна прокуратура-Варна, за резервен член на 

конкурсната комисия за младши прокурори в районните 

прокуратури, на мястото на Радослав Николаев Косев – прокурор в 

Окръжна прокуратура – Велико Търново. 

3.3. ОПРЕДЕЛЯ проф. д-р Момяна Мартинова Гунева – 

хабилитиран учен по наказателноправни науки в Бургаски свободен 

университет, за редовен член на конкурсната комисия за младши 

прокурори в районните прокуратури, на мястото на доц. д-р Славка 

Димова Димитрова – хабилитиран учен по наказателноправни науки 

в Бургаски свободен университет. 
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3.4. ОПРЕДЕЛЯ чрез жребий доц. д-р Екатерина Гетова 

Салкова – хабилитиран учен по наказателноправни науки в 

Пловдивски университет „Паисий Хилендарски“, за резервен член 

на конкурсната комисия за младши прокурори в районните 

прокуратури, на мястото на проф. д-р Момяна Мартинова Гунева.  

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Следващата точка. 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: Следващите две точки са свързани и 

ще ги докладвам анблок. Става дума за приключване на обучението 

на младшите прокурори в Националния институт на правосъдието.  

Както и всяка година първо, следва да одобрим (първия 

диспозитив) поименния списък на магистрати от апелативните и 

окръжните прокуратури, отговарящи на условията на чл. 258, ал. 3, 

изр. 2-ро от ЗСВ и чл. 8, ал. 1 от Правилата за организацията и реда 

за провеждане на изпитите на кандидатите за младши съдии, 

младши прокурори и младши следователи в края на обучението в 

Националния институт на правосъдието и след това въз основа на 

този списък да определим чрез жребий поименния състав на 

изпитната комисия, която се състои от петима редовни членове – 

прокурори в апелативна и окръжна прокуратура, двама резервни 

членове – отново от тази прокуратура, дата за първото заседание 

на изпитната комисия, която е на 15 април и график на заетостта на 

членовете на комисията за провеждане на финалните изпити за 

младши магистрати випуск 2023-2024.  

Затова Ви предлагам да изтеглим съответно членовете, 

които ще бъдат определени и да гласуваме общо диспозитивите. 

 

(Главният секретар тегли жребий под наблюдението 

на Огнян Дамянов, който обявява резултата: Редовни членове: 

Биляна Димитрова Гълъбова – ОП-Благоевград; Стефан 
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Георгиев Янев – ОП-Пазарджик; Васил Ангелов Василев – ОП-

Търговище; Борис Каменов Мендев – ОП-Пловдив; Добромира 

Рачева Кожухарова – ОП-Русе. Резервни членове: Димитър 

Иванов Махмудиев – АП-Пловдив; Людмила Иванова Николова 

– СГП.) 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, ще прочета само имената, 

които са определени за редовни членове: 

Биляна Димитрова Гълъбова от ОП-Благоевград; Стефан 

Георгиев Янев от ОП-Пазарджик; Васил Ангелов Василев – ОП-

Търговище; Борис Каменов Мендев – ОП-Пловдив и Добромира 

Рачева Кожухарова – ОП-Русе. 

И двамата резервни: Димитър Иванов Махмудиев от 

Апелативна прокуратура-Пловдив и Людмила Иванова Николова – 

СГП. 

Определя дата за първо заседание (Намесва се 

О.Дамянов: първа среща.) първо заседание на изпитната комисия 

на 15 април 2024 г.  

И приемаме график на заетостта на членовете на 

комисиите за провеждане на финалните изпити на кандидатите за 

младши магистрати випуск 2023 - 2024 г. 

Който е съгласен с предложените диспозитиви, моля да 

гласува. 

8 „за“. Приемат се. 

 

(след изтегления жребий и проведеното гласуване с 

вдигане на ръка)  

4. ОТНОСНО: Одобряване на поименни списъци на 

магистрати от апелативните и окръжните прокуратури за избор на 
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членове на изпитни комисии за младши прокурори и младши 

следователи в края на обучението им в Националния институт на 

правосъдието 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

ОДОБРЯВА поименни списъци на магистрати от 

апелативните и окръжните прокуратури, отговарящи на условията 

на чл. 258, ал. 3, изр. 2-ро от ЗСВ и чл. 8, ал. 1 от Правилата за 

организацията и реда за провеждане на изпитите на кандидатите за 

младши съдии, младши прокурори и младши следователи в края на 

обучението в Националния институт на правосъдието. 

 

 

 

5. ОТНОСНО: Определяне чрез жребий на поименния 

състав на изпитната комисия за младши прокурори в края на 

обучението им в Националния институт на правосъдието 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

5.1. ОПРЕДЕЛЯ чрез жребий поименния състав на 

изпитната комисия за младши прокурори, на основание чл. 258, ал. 

3 от ЗСВ, чл. 8 от Правилата за организацията и реда за 

провеждане на изпитите на кандидатите за младши съдии, младши 

прокурори и младши следователи в края на обучението в 
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Националния институт на правосъдието и във връзка със Заповед 

№ РД-11-10/13.02.2024 г. на директора на Националния институт на 

правосъдието, както следва: 

РЕДОВНИ ЧЛЕНОВЕ : 

- Биляна Димитрова Гълъбова – прокурор в Окръжна 

прокуратура-Благоевград; 

- Стефан Георгиев Янев – прокурор в Окръжна 

прокуратура-Пазарджик; 

- Васил Ангелов Василев – заместник на 

административния ръководител – заместник-окръжен прокурор на 

Окръжна прокуратура-Търговище; 

- Борис Каменов Мендев – прокурор в Окръжна 

прокуратура-Пловдив; 

- Добромира Рачева Кожухарова – прокурор в Окръжна 

прокуратура-Русе;  

РЕЗЕРВНИ ЧЛЕНОВЕ :  

- Димитър Иванов Махмудиев – прокурор в Апелативна 

прокуратура-Пловдив; 

- Людмила Иванова Николова – прокурор в Софийска 

градска прокуратура. 

 

5.2. ОПРЕДЕЛЯ дата за първо заседание на изпитната 

комисия - 15 април 2024 г. 

5.3. ПРИЕМА график на заетостта на членовете на 

комисиите за провеждане на финалните изпити на кандидатите за 

младши магистрати випуск 2023 - 2024 г. 

 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Преминаваме към следващата точка. 
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ОГНЯН ДАМЯНОВ: Това е конкурсна комисия за 

младшите следователи, която е също от петима членове – 

прокурори в апелативна или окръжна прокуратура, и двама също от 

апелативна или окръжна, само че се обърках и аз преди малко – 

дата на „първо заседание“ трябва да е, а не „първа среща“, както е в 

следващия диспозитив. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Да, но след това е записано среща за 

следователите. 

  

(Главният секретар тегли жребий под 

наблюдението на Огнян Дамянов, който обявява резултата: 

Редовни членове: Светослава Стефанова Пенчева – ОП-

Пловдив; Георги Димитров Георгиев – ОП-Ямбол; Първолета 

Георгиева Станчева – СГП; Румянка Ирманова Хинчева – АП-

Велико Търново; Славена Светлозарова Костова – ОП-

Пловдив. Резервни членове: Ивайло Володиев Илиев – ОП-

Кюстендил, Димитър Иванов Махмудиев –АП-Пловдив.) 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, изчитам имената за 

конкурсната комисия за младшите следователи. 

Петимата редовни членове са: Светослава Стефанова 

Пенчева – Окръжна прокуратура-Пловдив; Георги Димитров 

Георгиев – Окръжна прокуратура-Ямбол; Първолета Георгиева 

Станчева – Софийска градска прокуратура; Румянка Ирманова 

Хинчева – Апелативна прокуратура-Велико Търново и Славена 

Светлозарова Костова – Окръжна прокуратура-Пловдив. 

И двамата резервни членове на комисията: Ивайло 

Володиев Илиев – Окръжна прокуратура-Кюстендил и Димитър 

Иванов Махмудиев –Апелативна прокуратура-Пловдив. 
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Определя дата за първо заседание на изпитната комисия 

- 15 април 2024 г.  

И приема график на заетостта на членовете на комисиите 

за провеждане на финалните изпити на кандидатите за младши 

магистрати випуск 2023 - 2024 г. 

Който е съгласен с предложените диспозитиви, моля да 

гласува. 

7 „за“. Приемат се. 

 

(след изтегления жребий и проведеното гласуване с 

вдигане на ръка)  

6. ОТНОСНО: Определяне чрез жребий на поименния 

състав на изпитната комисия за младши следователи в края на 

обучението им в Националния институт на правосъдието 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

 

6.1. ОПРЕДЕЛЯ чрез жребий поименния състав на 

изпитната комисия за младши следователи, на основание чл. 258, 

ал. 3 от ЗСВ, чл. 8 от Правилата за организацията и реда за 

провеждане на изпитите на кандидатите за младши съдии, младши 

прокурори и младши следователи в края на обучението в 

Националния институт на правосъдието и във връзка със 

Заповед № РД-11-10/13.02.2024 г. на директора на Националния 

институт на правосъдието, както следва: 
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РЕДОВНИ ЧЛЕНОВЕ : 

- Светослава Стефанова Пенчева – прокурор в Окръжна 

прокуратура-Пловдив; 

- Георги Димитров Георгиев – прокурор в Окръжна 

прокуратура-Ямбол; 

- Първолета Георгиева Станчева – прокурор в Софийска 

градска прокуратура; 

- Румянка Ирманова Хинчева – прокурор в Апелативна 

прокуратура-Велико Търново; 

- Славена Светлозарова Костова – прокурор в Окръжна 

прокуратура-Пловдив; 

РЕЗЕРВНИ ЧЛЕНОВЕ :  

- Ивайло Володиев Илиев – прокурор в Окръжна 

прокуратура-Кюстендил; 

- Димитър Иванов Махмудиев – прокурор в Апелативна 

прокуратура-Пловдив. 

 

6.2. ОПРЕДЕЛЯ дата за първо заседание на изпитната 

комисия - 15 април 2024 г. 

6.3. ПРИЕМА график на заетостта на членовете на 

комисиите за провеждане на финалните изпити на кандидатите за 

младши магистрати випуск 2023 - 2024 г. 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Преминаваме към следващата точка 

от дневния ред. 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: Колеги, от точка 7 до точка 11 ще Ви 

ги докладвам анблок. 

Точка 7 е Одобрява кандидатурата за участие в 

процедурата на Европейската комисия за подбор на командировани 
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национални експерти в Европейската служба за борба с измамите 

(OLAF) за вакантна позиция OLAF-A-5, на следния кандидат: 

Александър Цанков Михайлов – прокурор в РП-Пловдив. 

Възлага на дирекция „Международна дейност и протокол“ 

в АВСС да предостави документите на кандидата на дирекция 

„Човешки ресурси“ в Министерство на външните работи за 

препращането им по съответния ред. 

 

 

Точка 8 - Дава съгласие срокът на командироването на 

Светослав Стойнов, прокурор в ОП-Варна, като командирован 

национален експерт в Европейската служба за борба с измамите 

(OLAF) да бъде удължен за период от 2 години, считано от 1 май 

2024 г. до 30 април 2026 г. в гр. Брюксел, Белгия, като запазва за 

периода на командироването правото си да получава полагащото 

му се трудово възнаграждение за заеманата от него длъжност като 

прокурор. 

2. На основание чл. 4 от Наредбата за служебните 

командировки и специализации в чужбина разходите за медицинска 

застраховка за този период са за сметка на Прокуратурата на 

Република България. 

3. Пътните разходи, свързани с приключване на 

служебните му задължения от мястото на произход до мястото на 

командироване и обратно, както и разходите за дневни и месечни 

надбавки за издръжка, са за сметка на Европейската комисия. 

4. Възлага на дирекция „Международна дейност и 

протокол“ да предостави информация за решението по т. 1 на 

дирекция „Човешки ресурси“ в Министерство на външните работи за 

препращането ѝ в Европейската служба за борба с измамите (OLAF) 

на Европейската комисия по съответния ред.  
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Точка 9 - Повишава, на основание чл. 234 от ЗСВ, 

Никола Венелинов Ставрев – прокурор в Районна прокуратура - 

Монтана, с ранг „прокурор в ОП“, на място в по-горен ранг „прокурор 

в АП“, , считано от датата на вземане на решението. 

 

Точка 10 - Повишава, на същото основание, Пепа 

Георгиева Йорданова-Даскалова – прокурор в РП - Монтана, с ранг 

„прокурор в АП“, на място в по-горен ранг „прокурор във ВП“, 

считано от датата на вземане на решението. 

 

Точка 11 - Повишава, на основание чл. 234 от ЗСВ, 

Милена Венелинова Трифонова – прокурор в Районна прокуратура - 

Плевен, с ранг „прокурор в АП“, на място в по-горен ранг „прокурор 

във ВП“, считано от датата на вземане на решението. 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, изказвания от точка 7 до точка 

11 от дневния ред? Не виждам. 

Тогава който е съгласен с предложените диспозитиви, 

моля да гласува. 

7 „за“. Приемат се. 

 

(след проведеното гласуване с вдигане на ръка по т.т. 7 – 

11 включително) 

7. ОТНОСНО: Kандидатура на прокурор за участие в 

процедура на Европейската комисия (ЕК) за подбор на 

командировани национални експерти (КНЕ) в Европейската служба 

за борба с измамите (OLAF) на ЕК с краен срок за изпращане на 
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кандидатурите в Министерството на външните работи (МВнР) – 

15.03.2024 г. 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

7.1. ОДОБРЯВА кандидатурата за участие в процедурата 

на Европейската комисия за подбор на командировани национални 

експерти в Европейската служба за борба с измамите (OLAF) на ЕК, 

за вакантна позиция OLAF-В-3, на следния кандидат: 

7.1.1. Александър Цанков Михайлов – прокурор в 

Районна прокуратура-Пловдив. 

7.2. ВЪЗЛАГА на дирекция „Международна дейност и 

протокол“ в АВСС да предостави документите на кандидата на 

дирекция „Човешки ресурси“ в Министерство на външните работи за 

препращането им по съответния ред. 

 

 

8. ОТНОСНО: Удължаване на срока на командироване на 

Светослав Стойнов, прокурор в Окръжна прокуратура-Варна, като 

командирован национален експерт в Европейската служба за борба 

с измамите (OLAF) на Европейската комисия, за периода от 

01.05.2024 г. до 30.04.2026 г. 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 
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8.1. ДАВА СЪГЛАСИЕ срокът на командироването на 

Светослав Стойнов, прокурор в Окръжна прокуратура-Варна, като 

командирован национален експерт в Европейската служба за борба 

с измамите (OLAF) на Европейската комисия да бъде удължен за 

период от 2 години, считано от 01 май 2024 г. до 30 април 2026 г. в 

гр. Брюксел, Белгия, като запазва за периода на командироване 

правото си да получава полагащото му се трудово възнаграждение 

за заеманата от него длъжност като прокурор. 

8.2. На основание чл. 4 от Наредбата за служебните 

командировки и специализации в чужбина разходите за медицинска 

застраховка за периода на командироване (от 01.05.2024 г. до 

30.04.2026 г.) са за сметка на Прокуратурата на Република 

България. 

8.3. Пътните разходи, свързани с приключване на 

служебните му задължения от мястото на произход до мястото на 

командироване и обратно, както и разходите за дневни и месечни 

надбавки за издръжка, са за сметка на Европейската комисия. 

8.4. ВЪЗЛАГА на дирекция „Международна дейност и 

протокол“ в АВСС да предостави информация за решението по т. 

8.1 на дирекция „Човешки ресурси“ в Министерство на външните 

работи за препращането ѝ в Европейската служба за борба с 

измамите (OLAF) на ЕК по съответния ред.  

 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 
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9. ПОВИШАВА, на основание чл. 234 от ЗСВ, Никола 

Венелинов Ставрев – прокурор в Районна прокуратура - Монтана, с 

ранг „прокурор в ОП“, на място в по-горен ранг „прокурор в АП“, с 

месечно трудово възнаграждение, съгласно Таблица 1 на ВСС за 

определяне на максималните основни месечни работни заплати на 

съдии, прокурори и следователи, считано от датата на вземане на 

решението. 

 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

10. ПОВИШАВА, на основание чл. 234 от ЗСВ, Пепа 

Георгиева Йорданова-Даскалова – прокурор в Районна прокуратура 

- Монтана, с ранг „прокурор в АП“, на място в по-горен ранг 

„прокурор във ВП“, с месечно трудово възнаграждение, съгласно 

Таблица 1 на ВСС за определяне на максималните основни 

месечни работни заплати на съдии, прокурори и следователи, 

считано от датата на вземане на решението. 

 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

11. ПОВИШАВА, на основание чл. 234 от ЗСВ, Милена 

Венелинова Трифонова – прокурор в Районна прокуратура - 

Плевен, с ранг „прокурор в АП“, на място в по-горен ранг „прокурор 
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във ВП“, с месечно трудово възнаграждение, съгласно Таблица 1 на 

ВСС за определяне на максималните основни месечни работни 

заплати на съдии, прокурори и следователи, считано от датата на 

вземане на решението. 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Преминаваме към следващата точка 

от дневния ред – точка 12. 

Точка 12, колеги, е във връзка с искане от изпълняващия 

функциите „главен прокурор“ за временно отстраняване от 

длъжност на магистрат, на основание чл. 230, ал. 1 от ЗСВ. 

Знаете, че по чл. 230, ал. 1 от ЗСВ ние трябва да спазим 

правата на магистрата, за когото е предложено това искане. Вие сте 

се запознали с материалите по искането и затова Ви предлагам 

следните диспозитиви. Не смятам, че искането трябва да се 

разгледа при закрити. 

Първият диспозитив: Изпраща препис от искането на 

изпълняващия функциите главен прокурор с рег. № ВСС-4411 от 

07.03.2024 г. за временно отстраняване на Константин Илиев Сулев 

от длъжност „прокурор“ в Софийска районна прокуратура, като 

същият се уведоми за възможността да бъде изслушан или да даде 

писмено становище по реда на чл. 230, ал. 2 от ЗСВ. 

И вторият диспозитив: На основание чл. 230, ал. 3 от 

ЗСВ, насрочва разглеждането на искането за временно 

отстраняване на Константин Илиев Сулев от длъжността „прокурор“ 

в Софийска районна прокуратура, в заседание на Прокурорската 

колегия на Висшия съдебен съвет, която, на основание § 23, ал. 2 от 

ПЗР на ЗИД на Конституцията на Република България, изпълнява 

функциите на Висш прокурорски съвет, за 27.03.2024 г. от 11,00 ч. 

Изказвания по тази точка, колеги? Не виждам. 
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Тогава който е съгласен с двата диспозитива, моля да 

гласува. 

7 „за“. Приема се. 

 

(след проведеното гласуване с вдигане на ръка)  

12. ОТНОСНО: Искане от изпълняващия функциите 

„главен прокурор“ за временно отстраняване от длъжност на 

магистрат, на основание чл. 230, ал. 1 от ЗСВ 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

 

12.1. ИЗПРАЩА препис от искането на изпълняващия 

функциите главен прокурор с рег. № на ВСС-4411 от 07.03.2024 г. за 

временно отстраняване на Константин Илиев Сулев от длъжност 

„прокурор“ в Софийска районна прокуратура, като същият се 

уведоми за възможността да бъде изслушан или да даде писмено 

становище по реда на чл. 230, ал. 2 от ЗСВ. 

12.2. На основание чл. 230, ал. 3 от ЗСВ, НАСРОЧВА 

разглеждането на искането за временно отстраняване на 

Константин Илиев Сулев от длъжността „прокурор“ в Софийска 

районна прокуратура, в заседание на Прокурорската колегия на 

Висшия съдебен съвет, която, на основание § 23, ал. 2 от ПЗР на 

ЗИД на КРБ (обн. в ДВ бр.106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите 

на Висш прокурорски съвет, за 27.03.2024 г. от 11,00 ч. 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Преминаваме към следващата точка 

от дневния ред. 
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Тя е по мое предложение и е във връзка с 

потвърждаване на процесуалните действия, извършени по съдебни 

производства, по които страна е Прокурорската колегия на Висшия 

съдебен съвет и упълномощаване на процесуални представители. 

Предвид действието на разпоредбите на § 23 от 

Конституцията и § 31 на Закона за съдебната власт, и наличието на 

неприключили съдебни производства, по които страна е 

Прокурорската колегия на Висшият съдебен съвет, и по които след 

влизане в сила на цитираните разпоредби са извършвани 

процесуални действия, е необходимо потвърждаване на действията 

по посочените по-долу висящи дела: 

Първото е производство по адм. дело № 7078/ 2023 г. по 

описа на ВАС, обжалвано Определение № 9569/ 12.10.2023 г. по 

адм. дело № 7078/ 2023 г. по описа на ВАС, Шесто отделение, с 

което са оставени без разглеждане жалбите във връзка с конкурса 

за първоначалното назначаване за заемане на 28 свободни 

длъжности „прокурор“ в районните прокуратури пред петчленен 

състав на ВАС. 

По посоченото дело процесуалните действия са 

извършвани от Йоана Антова - главен експерт- юрисконсулт в 

дирекция „Правна“. 

Второто производство по адм. дело № 7836/2023 г. по 

описа на ВАС е образувано по жалба, подадена от Бачева срещу 

решенията по т. 8.1. и т. 8.2. от протокол № 28 от заседанието на 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет, по което оставя 

без уважение молбата на Бачева-прокурор в РП-Перник, с искане за 

отлагане на разглеждането на т. 8 от дневния ред на заседанието 

на ПК на ВСС, насрочено за 26.07.2023 г., и второ, за 

освобождаване, на основание чл.160, във връзка с чл. 165, ал. 1, т. 
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3 от ЗСВ, на Бачева от заеманата длъжност - прокурор в Районна 

прокуратура - Перник, считано от датата на вземане на решението. 

Делото е насрочено за 14.03.2024 г. 

По посоченото дело процесуалните действия са 

извършвани от Даниела Генадиева - главен експерт-юрисконсулт в 

дирекция „Правна“. 

Третото производство по адм. дело № 1910/2024 г. по 

описа на ВАС, петчленен състав, II колегия е образувано по жалба 

подадена от Владимир Станков, срещу Решение № 12964/ 

20.12.2023 г. по адм. дело № 8031/ 2023 г. Тук Прокурорската 

колегия е провела заседание на 15.08.2023 г., с което е отстранен 

временно, на основание чл. 230, ал. 1 от Закона за съдебната власт 

от длъжност „прокурор“ в Апелативна прокуратура - Варна, 

обвиняем по досъдебно производство № 295/2023 г. Делото е 

насрочено за разглеждане в открито съдебно заседание на 

14.03.2024 г. 

По посоченото дело процесуалните действия са 

извършвани от Даниела Генадиева и Ана Топалова от дирекция 

„Правна“. 

Предвид изложеното предлагам Прокурорската колегия 

на Висшия съдебен съвет да вземе следното решение: 

1. Потвърждава всички процесуални действия, 

извършени от Йоана Антова - главен експерт-юрисконсулт в 

дирекция „Правна“, по адм. дело № 7078/2023 г. по описа на ВАС. 

2.  Потвърждава всички процесуални действия, 

извършени от Даниела Генадиева - главен експерт-юрисконсулт в 

дирекция „Правна“, по адм. дело № 7836/2023 г. по описа на ВАС. 

3.  Потвърждава всички процесуални действия, 

извършени от Даниела Генадиева и Ана Топалова - главни 
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експерти-юрисконсулти в дирекция „Правна“, по адм. дело 

№ 1910/2024 г. по описа на ВАС. 

Също така, с оглед цитираните в началото на 

предложението законодателни промени, предлагам да бъдат 

упълномощени процесуални представители от името на 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет, която на 

основание § 23, ал. 2 от Конституцията, изпълнява функциите на 

Висш прокурорски съвет, като вземе следните решения: 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет реши: 

Възлага на представляващия Прокурорската колегия на 

Висшия съдебен съвет да упълномощи служители в 

администрацията на Висшия съдебен съвет с юридическо 

образование, с право да представляват Прокурорската колегия на 

Висшия съдебен съвет, която изпълнява функциите на Висш 

прокурорски съвет, в производства пред органи на съдебната власт, 

административни органи и органи по принудителното изпълнение, 

както следва: 

Йоана Антова – главен експерт-юрисконсулт в сегашната 

дирекция „Правна“ и Рая Матева – главен експерт-юрисконсулт 

също в сегашната дирекция „Правна“. 

Колеги, изказвания по тази точка? Не виждам. 

Тогава който е съгласен с предложените диспозитиви, 

моля да гласува. 

8 „за“. Приемат се. 

 

(след проведеното гласуване с вдигане на ръка)  

13. ОТНОСНО: Потвърждаване на процесуалните 

действия, извършени по съдебни производства, по които страна е 
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Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет и 

упълномощаване на процесуални представители 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

13.1. Потвърждава всички процесуални действия, 

извършени от Йоана Антова – главен експерт- юрисконсулт в звено 

„ППНД“, отдел „ПОНД“ в Дирекция „Правна“, по адм. дело № 

7078/2023 г. по описа на ВАС, след влизане в сила на Закона за 

изменение и допълнение на Конституцията на Република България 

(ДВ, бр. 106 от 2023 г.). 

13.2. Потвърждава всички процесуални действия, 

извършени от Даниела Генадиева – главен експерт-юрисконсулт в 

звено „ППНД“, отдел „ПОНД“ в Дирекция „Правна“ по адм. дело № 

7836/2023 г. по описа на ВАС, след влизане в сила на Закона за 

изменение и допълнение на Конституцията на Република България 

(ДВ, бр. 106 от 2023 г.). 

13.3. Потвърждава всички процесуални действия, 

извършени от Даниела Генадиева и Ана Топалова – главни 

експерти-юрисконсулти в звено „ППНД“, отдел „ПОНД“ в Дирекция 

„Правна“ по адм. дело № 1910/2024 г. по описа на ВАС, след 

влизане в сила на Закона за изменение и допълнение на 

Конституцията на Република България (ДВ, бр. 106 от 2023 г.). 

Възлага на представляващия Прокурорската колегия на 

Висшия съдебен съвет, която, на основание § 23, ал. 2 от ПЗР на 

ЗИД на КРБ (обн. в ДВ бр. 106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите 

на Висш прокурорски съвет, да упълномощи служители в 
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администрацията на Висшия съдебен съвет с юридическо 

образование, с право да представляват Прокурорската колегия на 

Висшия съдебен съвет, която, на основание § 23, ал. 2 от ПЗР на 

ЗИД на КРБ (обн. в ДВ бр. 106/22.12.2023 г.) изпълнява функциите 

на Висш прокурорски съвет, в производства пред органи на 

съдебната власт, административни органи и органи по 

принудителното изпълнение, както следва: 

- Йоана Антова – главен експерт-юрисконсулт в звено 

„Процесуално представителство и нормативна дейност“, отдел 

„Правно обслужване и нормативна дейност“, дирекция „Правна“; 

- Рая Матева – главен експерт-юрисконсулт в звено 

„Процесуално представителство и нормативна дейност“, отдел 

„Правно обслужване и нормативна дейност“, дирекция „Правна“. 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Следващата точка 15 от дневния ред. 

Точка 14 я разгледахме. 

По точка 15, г-н Дамянов, заповядайте! 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: По точка 15 има два диспозитива: 

Първо. Поощрява на основание чл. 303, ал. 2, т. 2, б. „а" 

от ЗСВ, във връзка с чл. 304 от ЗСВ, Манол Георгиев Манолов - 

прокурор в Окръжна прокуратура-Бургас, с отличие „личен почетен 

знак първа степен - златен" за проявен висок професионализъм, 

безупречно и образцово изпълнение на служебните задължения и 

високи нравствени качества. 

Второ. Възлага на Дирекция „Международна дейност и 

протокол" организацията по поканата, с оглед на връчване на 

отличието на последното заседание на Прокурорската колегия на 

Висшия съдебен съвет, изпълняваща функциите на Висш 

прокурорски съвет, през месец април 2024 г. 
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СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, изказвания по тази точка? Не 

виждам. Тогава, който е съгласен с предложените диспозитиви, 

моля да гласува! 

8 гласа „за". Приема се. 

 

(след проведеното гласуване с вдигане на ръка) 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

15.1. ПООЩРЯВА, на основание чл. 303, ал. 2, т. 2, б. „а" 

от ЗСВ, във връзка с чл. 304, ал. 1 от ЗСВ, Манол Георгиев Манолов 

- прокурор в Окръжна прокуратура - Бургас (освободен с решение на 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет, която, на 

основание § 23, ал. 2 от ПЗР на ЗИД на КРБ (обн. в ДВ бр. 

106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите на Висш прокурорски 

съвет, по Протокол № 9/06.03.2024 г., считано от 20.03.2024 г.), с 

отличие „личен почетен знак първа степен - златен" за проявен 

висок професионализъм, безупречно и образцово изпълнение на 

служебните задължения и високи нравствени качества. 

15.2. ВЪЗЛАГА на дирекция „Международна дейност и 

протокол" организацията по поканата, с оглед връчване на 

отличието на последното заседание на Прокурорската колегия на 

Висшия съдебен съвет, изпълняваща функциите на Висш 

прокурорски съвет, през месец април 2024 г. 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Следващата точка. Отново господин 

Дамянов. 
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ОГНЯН ДАМЯНОВ: Колеги, тук отново имаме два отвода. 

Единият е на редовен член на конкурсна комисия за младши 

следователи, а именно - на колегата Петър Иванов Петров, и на 

един резервен член - на колегата Петко Стефанов Петков. Тоест, 

трябва да изберем един редовен член на конкурсната комисия и 

един резервен член на същата конкурсна комисия. 

 

(Главният секретар тегли жребий под наблюдението 

на Огнян Дамянов, който съобщава резултата: редовен член - 

Александър Димитров Лазаров, резервен член - Елена Петрова 

Динева) 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, по точка 16 предлагаме 

следните диспозитиви: 

Първо. Определя чрез жребий Александър Димитров 

Лазаров - следовател в Националната следствена служба, за 

редовен член на конкурсната комисия за младши следователи на 

мястото на Петър Иванов Петров - следовател в Националната 

следствена служба. 

И второ. Определя чрез жребий Елена Петрова Динева 

за резервен член на конкурсната комисия за младши следователи 

на мястото на Петко Стефанов Петков. 

Изказвания? Не виждам. Който е съгласен с двата 

диспозитива, моля да гласува! 

8 гласа „за". Приема се. 

 

(след изтегления жребий и проведеното гласуване с 

вдигане на ръка) 
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16. ОТНОСНО: Заявления за отвод от членове на 

конкурсната комисия по обявения, с решение на Прокурорската 

колегия на Висшия съдебен съвет, която, на основание § 23, ал. 2 от 

ПЗР на ЗИД на КРБ (обн. в ДВ, бр. 106/22.12.2023 г.), изпълнява 

функциите на Висш прокурорски съвет, по Протокол № 

03/31.01.2024 г., конкурс за младши следователи в следствените 

отдели в окръжните прокуратури 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

16.1. ОПРЕДЕЛЯ чрез жребий Александър Димитров 

Лазаров - следовател в Национална следствена служба, за редовен 

член на конкурсна комисия за младши следователи на мястото на 

Петър Иванов Петров - следовател в Национална следствена 

служба. 

16.2. ОПРЕДЕЛЯ чрез жребий Елена Петрова Динева - 

следовател в Национална следствена служба, за резервен член на 

конкурсна комисия за младши следователи, на мястото на Петко 

Стефанов Петков - следовател в Национална следствена служба. 

 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Преминаваме към точка 17. Отново 

господин Дамянов. 

ОГНЯН ДАМЯНОВ: Точка 17 касае висящия конкурс за 

длъжността „следовател" в Националната следствена служба. Ако 

си спомняте, хронологично във времето, след обявяването на 

конкурса, конкурсната комисия съответно подреди кандидатите, и 
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ние, при условията и реда на чл. 193, ал. 3 ги гласувахме така, както 

бяха класирани от конкурсната комисия. По отношение на единия от 

тези следователи беше подадена жалба във Върховния 

административен съд, който я уважи и отмени неговото повишаване 

във Върховния административен съд поради нередности при 

конституирането на конкурсната комисия. И ни беше указано нещо, 

което е задължително - конкурсът да продължи във фазата на 

конституиране на конкурсната комисия. 

Междувременно във Висшия съдебен съвет постъпи 

искане от колеги - участници в този конкурс, които желаят да бъдат 

назначени на длъжността „следовател", но на основание чл. 193, ал. 

6 от ЗСВ. Този въпрос беше обсъден вчера в КАК и беше взето 

решение техните молби, заявления по-точно, да бъдат оставени без 

уважение поради две основни причини, два основни мотива. 

Първо, процедурата по чл. 193, ал. 3 не е приключила, 

поради което не можем да продължим конкурсната процедура по чл. 

193, ал. 6, което безспорно е едно продължение на цялата 

конкурсна процедура, и тя е обвързана с приключване на 

процедурата по чл. 193, ал. 3. 

На второ място, в решението на Върховния 

административен съд № 936/26.01.2024 г., в което ние сме страна и 

то е задължително за нас, изрично е посочено, че няма как 

процедурата по чл. 193, ал. 6 да продължи, без да сме приключили 

процедурата по чл. 193, ал. 3. 

По тези съображения и други, които са изложени към 

решението, предлагам следните диспозитиви: 

Точка 17.1. На основание Решение № 936/26.01.2024 г. 

по адм.дело № 15/2023 г. да оставим без уважение заявлението от 

Христо Тодоров Колев - следовател в Следствения отдел в 
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Софийската градска прокуратура, за назначаване, на основание чл. 

193, ал. 6 от ЗСВ, на длъжност „следовател" в Националната 

следствена служба. 

Точка 17.2. На същото основание оставяме без уважение 

заявлението от Павел Тодоров Гайдаров - следовател в 

Следствения отдел в Софийската градска прокуратура, за 

назначаване, на основание чл. 193, ал. 6 от ЗСВ, на длъжност 

„следовател" в Националната следствена служба. 

Точка 17.3. Оставя на същото основание без уважение 

заявлението от Петранка Костадинова Рабаджиева - следовател в 

Следствения отдел в Софийската градска прокуратура, за 

назначаване, на основание чл. 193, ал. 6 от ЗСВ, на длъжност 

„следовател" в Националната следствена служба. 

Следващ диспозитив. Оставя без уважение заявлението 

от Петя Симеонова Велева-Матова - следовател в Окръжния 

следствен отдел в Окръжна прокуратура-София, за назначаване, на 

основание чл. 193, ал. 6 от ЗСВ, на длъжност „следовател" в 

Националната следствена служба. 

Следващ диспозитив. Оставя без уважение заявлението 

от Славка Стефанова Баханова - следовател в Следствения отдел 

в Софийската градска прокуратура, за назначаване на длъжност 

„следовател" в Националната следствена служба, на основание чл. 

193, ал. 6 от ЗСВ. 

Следващ диспозитив. Оставя без уважение заявлението 

от Виолета Георгиева Вълчева-Николова - следовател в 

Следствения отдел в Софийската градска прокуратура, за 

назначаване, на основание чл. 193, ал. 6 от ЗСВ, на длъжност 

„следовател" в Националната следствена служба. 
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Следващ диспозитив. Оставя без уважение заявлението 

от Ралица Любомирова Дашева - следовател в Следствения отдел 

в Софийската градска прокуратура, за назначаване, на основание 

чл. 193, ал. 6 от ЗСВ, на длъжност „следовател" в Националната 

следствена служба. 

Следващ диспозитив. Оставя без уважение заявлението 

от Преслава Теодосиева Петкова - следовател в Следствения отдел 

в Софийската градска прокуратура, за назначаване, на основание 

чл. 193, ал. 6 от ЗСВ, на длъжност „следовател" в Националната 

следствена служба. 

Следващ диспозитив. Оставя без уважение заявлението 

от Иван Николов Делчев - следовател в Окръжния следствен отдел 

в Окръжна прокуратура-София, за назначаване, на основание чл. 

193, ал. 6 от ЗСВ, на длъжност „следовател" в Националната 

следствена служба. 

Следващ диспозитив. Оставя без уважение заявлението 

от Ангел Иванов Седлоев - следовател в Окръжния следствен отдел 

в Окръжна прокуратура-Пловдив, за назначаване, на основание чл. 

193, ал. 6 от ЗСВ, на длъжност „следовател" в Националната 

следствена служба. 

И последният диспозитив. Всички тези решения могат да 

се обжалват пред Върховния административен съд в 14-дневен срок 

от съобщаването им. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, изказвания по тази точка? Не 

виждам. 

Който е съгласен с предложените диспозитиви, моля да 

гласува! 

8 гласа „за". Приемат се. 
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(след проведеното гласуване с вдигане на ръка) 

17. ОТНОСНО: Заявления от кандидати-участници в 

конкурса за повишаване в длъжност „следовател" в Национална 

следствена служба, обявен с решение на Прокурорската колегия 

към Висшия съдебен съвет по Протокол № 20/02.06.2021 г., (обн. 

ДВ, бр. 48/08.06.2021 г.), с искане за назначаване по реда на чл. 

193, ал. 6 от ЗСВ в Национална следствена служба 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

17.1. На основание Решение № 936/26.01.2024 г. по адм. 

дело № 15/2023 г. по описа на Върховния административен съд, 

ОСТАВЯ БЕЗ УВАЖЕНИЕ заявлението от Христо Тодоров Колев - 

следовател в Следствения отдел в Софийска градска прокуратура, 

за назначаване, на основание чл. 193, ал. 6 от ЗСВ, на длъжност 

„следовател" в Национална следствена служба. 

17.2. На основание Решение № 936/26.01.2024 г. по адм. 

дело № 15/2023 г. по описа на Върховния административен съд, 

ОСТАВЯ БЕЗ УВАЖЕНИЕ заявлението от Павел Тодоров Гайдаров 

- следовател в Следствения отдел в Софийска градска прокуратура, 

за назначаване, на основание чл. 193, ал. 6 от ЗСВ, на длъжност 

„следовател" в Национална следствена служба. 

17.3. На основание Решение № 936/26.01.2024 г. по адм. 

дело № 15/2023 г. по описа на Върховния административен съд, 

ОСТАВЯ БЕЗ УВАЖЕНИЕ заявлението от Петранка Костадинова 

Рабаджиева - следовател в Следствения отдел в Софийска градска 
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прокуратура, за назначаване, на основание чл. 193, ал. 6 от ЗСВ, на 

длъжност „следовател" в Национална следствена служба. 

17.4. На основание Решение № 936/26.01.2024 г. по адм. 

дело № 15/2023 г. по описа на Върховния административен съд, 

ОСТАВЯ БЕЗ УВАЖЕНИЕ заявлението от Петя Симеонова Велева-

Матова - следовател в Окръжен следствен отдел в Окръжна 

прокуратура - София, за назначаване, на основание чл. 193, ал. 6 от 

ЗСВ, на длъжност „следовател" в Национална следствена служба. 

17.5. На основание Решение № 936/26.01.2024 г. по адм. 

дело № 15/2023 г. по описа на Върховния административен съд, 

ОСТАВЯ БЕЗ УВАЖЕНИЕ заявлението от Славка Стефанова 

Баханова - следовател в Следствения отдел в Софийска градска 

прокуратура, за назначаване, на основание чл. 193, ал. 6 от ЗСВ, на 

длъжност „следовател" в Национална следствена служба. 

17.6. На основание Решение № 936/26.01.2024 г. по адм. 

дело № 15/2023 г. по описа на Върховния административен съд, 

ОСТАВЯ БЕЗ УВАЖЕНИЕ заявлението от Виолета Георгиева 

Вълчева-Николова - следовател в Следствения отдел в Софийска 

градска прокуратура, за назначаване, на основание чл. 193, ал. 6 от 

ЗСВ, на длъжност „следовател" в Национална следствена служба. 

17.7. На основание Решение № 936/26.01.2024 г. по адм. 

дело № 15/2023 г. по описа на Върховния административен съд, 

ОСТАВЯ БЕЗ УВАЖЕНИЕ заявлението от Ралица Любомирова 

Дашева - следовател в Следствения отдел в Софийска градска 

прокуратура, за назначаване, на основание чл. 193, ал. 6 от ЗСВ, на 

длъжност „следовател" в Национална следствена служба. 

17.8. На основание Решение № 936/26.01.2024 г. по адм. 

дело № 15/2023 г. по описа на Върховния административен съд, 

ОСТАВЯ БЕЗ УВАЖЕНИЕ заявлението от Преслава Теодосиева 
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Петкова - следовател в Следствения отдел в Софийска градска 

прокуратура, за назначаване, на основание чл. 193, ал. 6 от ЗСВ, на 

длъжност „следовател" в Национална следствена служба. 

17.9. На основание Решение № 936/26.01.2024 г. по адм. 

дело № 15/2023 г. по описа на Върховния административен съд, 

ОСТАВЯ БЕЗ УВАЖЕНИЕ заявлението от Иван Николов Делчев - 

следовател в Окръжен следствен отдел в Окръжна прокуратура - 

София, за назначаване, на основание чл. 193, ал. 6 от ЗСВ, на 

длъжност „следовател" в Национална следствена служба. 

17.10. На основание Решение № 936/26.01.2024 г. по адм. 

дело № 15/2023 г. по описа на Върховния административен съд, 

ОСТАВЯ БЕЗ УВАЖЕНИЕ заявлението от Ангел Иванов Седлоев - 

следовател в Окръжен следствен отдел в Окръжна прокуратура - 

Пловдив, за назначаване, на основание чл. 193, ал. 6 от ЗСВ, на 

длъжност „следовател" в Национална следствена служба. 

17.11. Решенията по т. 17 могат да се обжалват пред 

Върховния административен съд в 14-дневен срок от съобщаването 

им. 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Следващата точка 18 също е по мое 

предложение и касае потвърждаване на процесуални действия, 

извършени по съдебни производства, по които страна е 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет, и 

упълномощаване на процесуални представители. 

По предната точка, колеги, аз Ви казах, че предвид 

действието на § 23 от ПЗР към ЗИД на Конституцията на Република 

България и § 31 от ПЗР на Закона за съдебната власт е необходимо 

потвърждаване на действията по посочените по-долу висящи дела: 

Първото е производство по адм. дело № 5285/2023 г. по 
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описа на ВАС, петчленен състав, II колегия, образувано по жалба на 

Сезгин Сеидов Османов - прокурор в Окръжна прокуратура-Разград, 

против решение № 4488/26.04.2023 г., постановено по адм. дело № 

10266/2022 г. по описа на ВАС, VI отделение, с което се отхвърля 

жалбата против решение по допълнителна точка 12 от Протокол № 33 от 

заседание на Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет, 

проведено на 28.09.2022 г., с което е потвърдено наложеното му със 

заповед № РД-08-413/22 г. от 11.07.2022 г. на административния 

ръководител - окръжен прокурор на Окръжна прокуратура-Разград 

дисциплинарно наказание по чл. 308, ал. 1, т. 1 от Закона за съдебната 

власт - „забележка", за допуснати нарушения по чл. 307, ал. 3, т. 2 и т. 4 от 

Закона за съдебната власт. 

По посоченото дело процесуалните действия са извършвани 

от Благой Кирилов - младши експерт-юрисконсулт в отдел 

,Дисциплинарни производства" в дирекция „Правна". 

И второто е производство по адм. дело № 6119/2023 г. по 

описа на ВАС, образувано по жалба от Васил Пенев Генов - следовател в 

Окръжния следствен отдел при Окръжна прокуратура-Пловдив, срещу 

решение по т. 3 от Протокол № 18 от заседание на Прокурорската 

колегия на Висшия съдебен съвет, проведено на 31.05.2023 г., с което му 

е наложено дисциплинарно наказание по чл. 308, ал. 1, т. 2 от Закона за 

съдебната власт - намаляване на основното трудово възнаграждение с 

10% за срок от шест месеца, за извършени нарушения по чл. 307, ал. 3, т. 

1 и 2 от ЗСВ. 

По посоченото дело процесуалните действия са 

извършвани от Благой Кирилов - младши експерт-юрисконсулт в 

отдел ,Дисциплинарни производства" в дирекция „Правна". 

Предвид изложеното предлагам Прокурорската колегия 

на Висшия съдебен съвет да вземе следното решение: 
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Първо. Потвърждава всички процесуални действия, 

извършени от Благой Кирилов - младши експерт-юрисконсулт в 

отдел „Дисциплинарни производства" в дирекция „Правна" в 

администрацията Висшия съдебен съвет, по адм. дело 

№ 5285/2023 г. по описа на ВАС, петчленен състав, II колегия, след 

влизане в сила на Закона за изменение и допълнение на 

Конституцията на Република България. 

Второ. Потвърждава всички процесуални действия, 

извършени от Благой Кирилов - младши експерт-юрисконсулт в 

отдел „,Дисциплинарни производства" в дирекция „Правна" в 

администрацията на Висшия съдебен съвет, по адм. дело № 

6119/2023 г. по описа на ВАС, след влизане в сила на Закона за 

изменение и допълнение на Конституцията на Република България. 

Също така, с оглед на цитираните по-горе законодателни 

промени, предлагам да бъдат упълномощени процесуални 

представители от името на Прокурорската колегия на Висшия 

съдебен съвет. Предлагаме следното решение: 

Възлага на представляващия Прокурорската колегия на 

Висшия съдебен съвет, която на основание § 23, ал. 2 от ПЗР на 

ЗИД на Конституцията на Република България изпълнява функциите 

на Висш прокурорски съвет, да упълномощи служители в 

администрацията на Висшия съдебен съвет с юридическо 

образование с право да представляват Прокурорската колегия на 

Висшия съдебен съвет, както следва: 

- Деница Захариева - началник отдел ,Дисциплинарни 

производства" в Дирекция „Правна" в сегашната администрация на 

Висшия съдебен съвет; 
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- Незабравка Петкова - главен експерт-юрисконсулт в 

отдел ,Дисциплинарни производства" в Дирекция „Правна" в 

сегашната администрация на Висшия съдебен съвет; 

- Славчо Арсов - главен експерт-юрисконсулт в отдел 

,Дисциплинарни производства" в Дирекция „Правна"; 

- Благой Кирилов - младши експерт-юрисконсулт в отдел 

,Дисциплинарни производства" в дирекция „Правна". 

Колеги, изказвания по тази точка. Не виждам. Тогава, 

който е съгласен с предложените диспозитиви, моля да гласува! 

8 гласа „за". Приемат се. 

 

(след проведеното гласуване с вдигане на ръка) 

18. ОТНОСНО: Потвърждаване на процесуални действия, 

извършени по съдебни производства, по които страна е 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет, и 

упълномощаване на процесуални представители 

ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

18.1. Потвърждава всички процесуални действия, 

извършени от Благой Кирилов - младши експерт-юрисконсулт в 

отдел „Дисциплинарни производства" в дирекция „Правна" в АВСС, 

по адм. дело № 5285/2023 г. по описа на ВАС, петчленен състав, II 

колегия, след влизане в сила на Закона за изменение и допълнение 

на Конституцията на Република България (ДВ, бр. 106 от 2023 г.). 

18.2. Потвърждава всички процесуални действия, 

извършени от Благой Кирилов - младши експерт юрисконсулт в 
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отдел „,Дисциплинарни производства" в дирекция „Правна" в АВСС, 

по адм. дело № 6119/2023 г. по описа на ВАС, след влизане в сила 

на Закона за изменение и допълнение на Конституцията на 

Република България (ДВ, бр. 106 от 2023 г.). 

Възлага на представляващия Прокурорската колегия на 

Висшия съдебен съвет, която, на основание § 23, ал. 2 от ПЗР на 

ЗИД на КРБ (обн. в ДВ, бр. 106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите 

на Висш прокурорски съвет, да упълномощи служители в 

администрацията на Висшия съдебен съвет с юридическо 

образование, с право да представляват Прокурорската колегия на 

Висшия съдебен съвет, която, на основание § 23, ал. 2 от ПЗР на 

ЗИД на КРБ (обн. в ДВ, бр. 106/22.12.2023 г.) изпълнява функциите 

на Висш прокурорски съвет, в производства пред органи на 

съдебната власт, административни органи и органи по 

принудителното изпълнение, както следва: 

- Деница Захариева - началник отдел ,Дисциплинарни 

производства" в дирекция „Правна" в АВСС; 

- Незабравка Петкова - главен експерт-юрисконсулт в 

отдел ,Дисциплинарни производства" в дирекция „Правна" в АВСС; 

- Славчо Арсов - главен експерт - юрисконсулт в отдел 

,Дисциплинарни производства" в дирекция „Правна" в АВСС; 

- Благой Кирилов - младши експерт-юрисконсулт в отдел 

,Дисциплинарни производства" в дирекция „Правна" в 

администрацията на Висшия съдебен съвет. 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: И преминаваме към последната точка 

19, по предложение на г-н Дамянов. 

Заповядайте! 
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ОГНЯН ДАМЯНОВ: Уважаеми колеги, както и днес стана 

дума, имаме обявени конкурси за младши прокурори и младши 

следователи. Първият етап от този конкурс е писмен изпит. Следва 

да наемем зали и аудитории за провеждането на писмените изпити, 

което налага да упълномощим - цитирам дословно диспозитива, 

който предлагам: 

Упълномощава Стефан Петров - представляващ 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет, изпълняваща 

функциите на Висш прокурорски съвет, да подпише договори за 

наем на зали и аудитории за провеждане на писмените изпити по 

конкурсите за младши прокурори в районните прокуратури и за 

младши следователи в следствените отдели в окръжните 

прокуратури за 2024 г. 

СТЕФАН ПЕТРОВ: Колеги, изказвания по тази точка? Не 

виждам. 

Който е съгласен с предложения диспозитив, моля да 

гласува! 

8 гласа „за". Приема се. 

 

(след проведеното гласуване с вдигане на ръка) 

19. ОТНОСНО: Упълномощаване на представляващия на 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет, която, на 

основание § 23, ал. 2 от ПЗР на ЗИД на КРБ (обн. в ДВ, бр. 

106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите на Висш прокурорски съвет 

за сключване на договори за наем на зали и аудитории за 

провеждане на писмените изпити по конкурсите за младши 

прокурори в районните прокуратури и за младши следователи в 

следствените отдели в окръжните прокуратури за 2024 г. 
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ПРОКУРОРСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

КОЯТО, НА ОСНОВАНИЕ § 23, АЛ. 2 ОТ ПЗР НА ЗИД НА КРБ 

(ОБН. В ДВ БР. 106/22.12.2023 г.), 

ИЗПЪЛНЯВА ФУНКЦИИТЕ НА ВИСШ ПРОКУРОРСКИ СЪВЕТ, 

Р Е Ш И: 

УПЪЛНОМОЩАВА Стефан Петров - представляващ 

Прокурорската колегия на Висшия съдебен съвет, която, на 

основание § 23, ал. 2 от ПЗР на ЗИД на КРБ (обн. в ДВ, бр. 

106/22.12.2023 г.), изпълнява функциите на Висш прокурорски съвет 

ДА ПОДПИШЕ договори за наем на зали и аудитории за 

провеждане на писмените изпити по конкурсите за младши 

прокурори в районните прокуратури и за младши следователи в 

следствените отдели в окръжните прокуратури за 2024 г. 

 

СТЕФАН ПЕТРОВ: С това изчерпахме дневния ред. 

Закривам заседанието. 

Пожелавам Ви много здраве и всичко най-хубаво! 

 

Закриване на заседанието - 13.20 ч. 

 

Стенографи: 

Невенка Шопска 

Катя Симова 

Лидия Здравкова 

 

(Изготвен на 20.03.2024 г.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛСТВАЩ: 

СТЕФАН ПЕТРОВ 
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Разпечатка от гласуване на решенията по протокола.  
Гласуването е в съответствие с предложението на 
вносителя. 
 
Публикуван на 20.03.2024г. 
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